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Karatay buluşturdu

Karatay Belediyesi, Karatay Alzheimer Gündüz Yaşam 
Merkezi’nden faydalanan hastaları ve hasta yakınlarını 

21 Eylül Dünya Alzheimer Günü’nde düzenlediği bir 
programla buluşturdu.  n HABERİ SAYFA 2'DE

Kıymetli bir yatırım 

Down Sendromlu Bireyler Yaşam Destek Merkezi 
DOSD Meram’ı ziyaret eden AK Parti Konya Millet-
vekili Ziya Altunyaldız, merkezin önemli bir faaliyet 

yürüttüğünü söyledi.  n HABERİ SAYFA 3'TE

KENEVİR ÇOK 
YÖNLÜ BİR BİTKİ 

New York Türkevi’nde BM yöneticileri ve farklı 
ülkelerden yerel liderleri ağırlayan UCLG ve 

Konya Büyükşehir Belediye Başkanı Altay, 2030 
hedefleri için yoğun şekilde çalışmayı sürdüre-

ceklerini kaydetti.  n HABERİ SAYFA 4'TE

Kenevirin endüstrileşmesinin önemli olduğuna 
dikkat çeken Karamanoğlu Mehmetbey Üni-

versitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Gavgalı, “Ke-
nevir, sağlık, tekstil, inşaat ve enerji gibi birçok 

sektörde kullanılabilen çok yönlü bir bitki” dedi. 
n HABERİ SAYFA 5'TE

Kültür ve Turizm Bakanlığı’nın Türkiye Kültür 
Yolu Festivali kapsamında Konya Büyükşehir 

Belediyesi ile birlikte düzenlediği 21. Uluslarara-
sı Konya Mistik Müzik Festivali, Mevlana Meyda-
nı’nda, “99 Neyzen ve 99 Semazen” programı ile 

başladı.    n HABERİ SAYFA 9'DA

MİSTİK COŞKU 99 
SEMAZEN’LE BAŞLADI

2030 HEDEFLERİ 
İÇİN ÇALIŞIYORUZ

‘BABAM KONYA’YI 
ÇOK SEVERDİ’

‘EV KİRALARKEN 
DOLANDIRILMAYIN’ 

Türkiye Yazarlar Birliği (TYB) Konya Şubesi, 
TYB Kurucu Başkanı D.Mehmet Doğan adına 

kütüphane açtı. Programa katılan Doğan’ın oğlu 
Sait Melih Doğan, "Babam, Konya'yı ve buradaki 

insanları çok severdi” dedi.
 n HABERİ SAYFA 4'TE

Üniversitelerin açılmasına sayılı günler kala ev 
kiralayacak öğrencileri uyaran Konya Emlakçılar 

Odası Başkanı Sedat Altınay; özellikle kaparo 
dolandırıcılarına karşı dikkatli olunmasını istedi.

 n HABERİ SAYFA 6'DA

ÖRNEK OLACAK
Selçuklu Belediye 

Başkanı Ahmet Pek-
yatırmacı, merkezde 
incelemelerde bu-

lundu ve yetkililerden 
çalışmalardaki son 

durum hakkında bilgi 
aldı. Başkan Pekya-
tırmacı, Toplum Ruh 
Sağlığı Merkezi ve 
Sağlıklı Hayat Mer-
kezi’nin Türkiye’ye 

örnek olacak nitelikte 
olduğunu söyledi

ÖNEMLI HIZMET 
Pekyatırmacı; “Beyhe-
kim Bölge Hastanemiz-
de bulunan psikiyatri 

bölümümüzün ihtiyacını 
karşılayacak şekilde 

oradaki hastalarımızın 
rehabilitasyon anlamın-

da ihtiyaçlarını gide-
rebilecekleri, rehabi-
litasyon hizmetlerinin 
en sağlıklı bir şekilde 
verilebileceği bir mer-

kez olacak” dedi. 
n HABERİ SAYFA 2’DE

Konya sağlık alanında önemli bir yatırıma daha kavuşuyor. Selçuklu Belediyesi’nce hayata 
geçirilen Toplum Ruh Sağlığı Merkezi ve Sağlıklı Hayat Merkezi açılış için gün sayıyor

EV ALMANIN TAM ZAMANI

Konya’da Yeşil 
Sanayi Zirvesi 
yapılacak
n HABERİ SAYFA 3'TE

Özboyacı: 
Adil bir dünya 
mümkün
n HABERİ SAYFA 4'TE

Minibüs 
devrildi 12 
kişi yaralandı
n HABERİ SAYFA 6'DA

SONA GELINDI

Enflasyonun yavaş-
ladığı şu dönemde 

inşaat maliyetlerinde 
ve gayrimenkul fiyat-
larında bir artış bek-
lenmezken arz-talep 
dengesinden dolayı 
gayrimenkul fiyatları 
düşük seviyelerde 

seyrediyor. 

“Şu dönemde ev alma-
nın zamanı” diyen KO-

MÜT Başkanı Adem Bu-
lut, Parası olanın hemen 
gidip ev alması gerekiyor. 

Hem ekonomiye katkı 
sağlaması lazım hem de 
kendi adına bir yatırım 
yapması lazım” dedi.    
n HABERİ SAYFA 9’DA

Adem Bulut
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Selçuklu Belediyesi sağlık 
alanındaki yatırımlarına bir ye-
nisini daha eklemeye hazırlanı-
yor.  Selçuklu Belediyesi, Konya 
İl Sağlık Müdürlüğü ve Çevre 
Şehircilik ve İklim Değişikliği 
İl Müdürlüğü işbirliğinde Yazır 
Mahallesi’nde yapımında sona 
yaklaşılan Toplum Ruh Sağlığı 
Merkezi ve Sağlıklı Hayat Mer-
kezi vatandaşların sağlık hizme-
tine daha modern ve konforlu 
alanlarda ulaşmasına imkan 
sağlayacak.  Merkez çatısında 
yer alan 80 KW’lık GES panelle-
riyle ile de kendi elektrik ihtiya-
cını kendi karşılayacak.   

Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, merkez-
de incelemelerde bulundu ve 
yetkililerden çalışmalardaki 
son durum hakkında bilgi aldı. 
Başkan Pekyatırmacı, Toplum 
Ruh Sağlığı Merkezi ve Sağlıklı 
Hayat Merkezi’nin Türkiye’ye 
örnek olacak nitelikte olduğunu 
söyledi. 

 “TÜRKİYE'DE ÖRNEK OLABİLECEK 
BİR SAĞLIK TESİSİNİ ŞEHRİMİZE 

KAZANDIRACAK OLMANIN 
MUTLULUĞUNU YAŞIYORUZ”
Konya’ya çok önemli bir yatı-

rım ve hizmeti kazandıracak ol-
manın mutluluğunu yaşadıkları-
nı ifade eden Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırmacı,“ 
Konya’da sağlık standartlarının 
daha da yükselmesi vatandaş-
larımızın sağlık hizmetlerine 
en hızlı ve en kolay şekilde ula-
şabilmeleri, bu hizmetleri en 
nitelikli, en kaliteli şekilde ala-
bilmeleri noktasında elimizden 
gelen desteği gösteriyoruz. Bu 
noktada kurumlar arası işbirli-
ğine büyük önem veriyor, bu iş-
birliklerinin en güzel örnekleri-
ni sergilemeye devam ediyoruz. 
Konya İl Sağlık Müdürlüğü ve 
Çevre Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği İl Müdürlüğü işbirliğinde 
Yazır Mahallemizde yapımına 
başladığımız ve Sağlıklı Hayat 
Merkezi ve Toplum Ruh Sağ-
lığı Merkezde bunlardan biri. 
Artık merkezimizde sona doğ-
ru geliyoruz. Burada iki farklı 
bölümümüz var. Sağlıklı Hayat 

Merkezi’mizden hemşehrileri-
miz beslenme, fiziki aktiviteler 
ve ruh sağlığı konularında hiz-
met alabilecekler. Burası aynı 
zamanda önleyici sağlık hiz-
metlerinin de uygulanabileceği 
farklı birimlerle önemli bir mer-
kez olacak. Toplum Ruh Sağlığı 
Merkezimiz de Beyhekim Bölge 
Hastanemizde bulunan psiki-
yatri bölümümüzün ihtiyacını 

karşılayacak şekilde oradaki 
hastalarımızın rehabilitasyon 
anlamında ihtiyaçlarını gidere-
bilecekleri, rehabilitasyon hiz-
metlerinin en sağlıklı bir şekilde 
verilebileceği bir merkez olacak. 
Türkiye'de örnek olabilecek bir 
sağlık tesisini şehrimize kazan-
dıracak olmanın mutluluğunu 
yaşıyoruz. Toplamda 7 bin 500 
metrekarelik alan üzerinde inşa 

edilen merkezimizin iç teşrifat 
ve çevre düzenleme çalışma-
ları devam ediyor. İnşallah en 
kısa sürede hizmet vermeye 
başlayacak merkez Konyamıza 
ve Selçuklumuza hayırlı olsun” 
dedi.

HER İKİ MERKEZDE 
ÇOK KAPSAMLI OLACAK   

Toplum Ruh Sağlığı Merkezi 
ve Sağlıklı Hayat Merkezi top-

lam 4699 metrekare alandan 
oluşacak. Toplum Ruh Sağlığı 
Merkezi içerisinde 1 Adet Spor 
Salonu, 4 Gözlem ve Tedavi 
Odası, 1 Psikolog Odası, 1 Ekip 
Odası, 1 Sosyal Görüşme Odası, 
1 Kütüphane, 9 Atölye, 1 Çok 
Amaçlı Salon, 1 Doktor Odası 
yer alacak. Sağlıklı Hayat Mer-
kezi’nde ise 1 adet Çok Amaçlı 
Salon, 1 adet Röntgen Odası, 1 
Kan Alma Odası, 1 adet Mamog-
rafi Odası, 1 adet Laboratuvar, 2 
adet Üreme Sağlığı ve Muayene 
Odası, 1 adet KETEM Odası, 1 
adet Üreme ve KETEM Danışma 
Odası, 1 adet USG, 1 adet Gebe 
Sınıfı 1 adet Acil Müdahale Oda-
sı, 1 adet Fiziksel Aktivite Koçu, 
2 adet Sigara Bırakma Odası, 
3 adet Fiziksel Aktivite Alanı - 
Fizyoterapist, 1 adet Pedagog, 2 
adet Diyetisyen, 1 adet Ağız ve 
Diş Sağlığı, 1 adet Ergoterapist, 
2 adet Psikolog, 2 adet Sosyal 
Hizmet Odası, 2 adet Çocuk Ge-
lişim Odası ve 1 adet Hasta Eği-
tim Odası ile vatandaşlara hiz-
met verecek.  n HABER MERKEZİ

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, Toplum Ruh Sağlığı Merkezi ve Sağlıklı Hayat Merkezi’nde incelemeler-
de bulundu. Başkan Pekyatırmacı, yapımında sona gelinen merkezin sağlık alanında şehre değer katacağını söyledi

Sağlığa atılan değerli bir imza 

Karatay Belediyesi, “21 Eylül 
Dünya Alzheimer Günü” dolayı-
sıyla Karatay Alzheimer Gündüz 
Yaşam Merkezi’nde bir program 
düzenledi.

Programa Karatay Belediye 
Başkan Yardımcısı Osman Ci-
ğer, Türkiye Alzheimer Derne-
ği Konya Şube Başkanı Prof. Dr. 
Figen Güney, Konya İl Sivil Top-
lumla İlişkiler Müdürü Özgür 
Karayazılı, Türkiye Alzheimer 
Derneği Konya Şubesi Yönetim 
Kurulu Üyeleri, Alzheimer Gün-
düz Yaşam Merkezi Müdürü Şe-
rife Duvar, Alzheimer hastaları 
ve hasta yakınları katıldı.

Karatay Belediye Başkan 
Yardımcısı Osman Ciğer, Kon-
ya Şube Başkanı Prof. Dr. Figen 
Güney ve Konya İl Sivil Toplum-
la İlişkiler Müdürü Özgür Kara-
yazılı, etkinlikte 21 Eylül Dünya 
Alzheimer Günü’nde özel ola-
rak hazırlanan pastayı hasta ve 
hasta yakınlarıyla birlikte kes-
ti. Protokol üyeleri daha sonra 
merkezden faydalanan hastalar 
ile hasta yakınlarıyla da tek tek 
ilgilenerek onlarla bir süre soh-
bet ettiler. 

YAŞAM MERKEZİ 8 YILDIR 
KIYMETLİ HİZMETLER SUNUYOR

Karatay Belediye Başkan 
Yardımcısı Osman Ciğer, 21 Ey-
lül Dünya Alzheimer Günü’nde 
Alzheimer konusunda bir far-
kındalık oluşturmak amacıyla 
söz konusu programı düzen-

lediklerini söyledi. Bu anlamlı 
günün, toplumda Alzheimer ile 
ilgili farkındalık oluşturma açı-
sından büyük önem taşıdığının 
altını çizen Osman Ciğer, her-
kesi Alzheimer konusunda çok 
daha fazla duyarlı olmaya davet 
etti. Osman Ciğer ayrıca, Kara-
tay Belediyesi tarafından şehre 
kazandırılan Alzheimer Gündüz 
Yaşam Merkezi’nin 8 yıldır her 
zaman hastalar hem de hasta 
yakınları için kıymetli hizmetler 
sunduğunu kaydetti.
MERKEZİMİZ HEM HASTALARIMIZ 

HEM DE AİLELERİ İÇİN 
BÜYÜK BİR FIRSAT

Türkiye Alzheimer Derneği 
Konya Şube Başkanı Prof. Dr. Fi-
gen Güney, Alzheimer Gündüz 
Yaşam Merkezi’nin öneminden 
bahsetti.

Merkezin 2016 yılından bu 
yana Konya’ya hizmet verdiğini 
hatırlatan Figen Güney; “Tür-
kiye Alzheimer Derneği Konya 
Şubesi, Karatay Belediyesi, Nec-
mettin Erbakan Üniversitesi iş 
birliği ile gerçekleştirilen Alzhe-
imer Gündüz Yaşam Merkezi’n-
de 21 Eylül Dünya Alzheimer 
Günü farkındalık etkinliğimizi 
gerçekleştirdik. Merkezimizde 
hem hastalar hem hasta yakın-
ları, birlikte keyifli vakit geçi-
riyorlar. Hastalar buraya gel-
dikleri zaman diğer hastalarla, 
görevli öğretmenlerimiz, gönül-
lü üyelerimiz, hemşirelerimiz 

ve destekleyenlerimizle birlikte 
çeşitli aktiviteler gerçekleştiri-
yorlar. Yaptıkları çalışmaları da 
belirli merkezlerde sergiliyoruz. 
Yaşam Merkezimiz bir kreş gibi 
hizmet veriyor. Hasta yakınla-
rımız, ailelerini bizlere teslim 
ediyor. Karatay Belediyemizin 
tahsis ettiği servisle hastala-
rımızı evlerinden alıp merke-
zimize getiriyoruz. Dolayısıyla 
hasta yakınları da hem kendine 
vakit ayırabiliyor hem de gözleri 
arkada kalmadan gönül rahatlı-
ğıyla bizlere emanet ediyorlar. 
Tüm bu çalışmalarımız birçok 
arenada olduğu gibi uluslara-
rası platformlarda da ses getiri-
yor. 2017 yılında Dünya Sağlık 
Örgütü 8 ülkede yaptığı ‘kronik 

hastalıklara yaklaşım nasıl’ ça-
lışmasında merkezimizi ziyaret 
etti ve Yaşam Merkezimiz bi-
rinci olarak seçildi. Bu başarı-
da işin en önemli ayaklarından 
biri eğitim. Necmettin Erbakan 
Üniversitesi Yaşlı ve Engelli Eği-
tim Bakım Uygulama Araştırma 
Merkezi ve Alzheimer yüksek 
lisans programı da merkezimiz-
de yürütülmeye devam ediyor. 
Sosyal hizmet bölümü, hemşi-
relik, fizyoterapi rehabilitasyon 
bölümü öğrencilerimiz ve Nec-
mettin Erbakan Üniversitesi 
Tıp Fakültesi öğrencilerimiz gö-
nüllülük çalışmalarımız kapsa-
mında merkezimizde stajlarını 
yapıyorlar. Zaten Dünya Sağlık 
Örgütünün bizi birinci seçme-

sinin önemli faktörlerinden bir 
tanesi merkezimizde sadece ba-
kımın değil inovatif yaklaşımın 
ve eğitimin bir arada olmasıydı. 
Bizler 8 yıldır alzheimer hasta-
larımız ve hasta yakınlarımız 
için merkezimizde büyük gay-
retle çalışıyoruz. Bu noktada 
her konuda bizlere destek olan 
Karatay Belediyemize ve Başka-
nımız Hasan Kılca’ya da ayrıca 
teşekkür etmek istiyorum” dedi. 

ALZHEIMER YAŞAM MERKEZİ 
KAMU-SİVİL TOPLUM 

İŞ BİRLİĞİNİN EN GÜZEL ÖRNEĞİ
Alzheimer Gündüz Yaşam 

Merkezi’nin önemine dikkat çe-
ken Konya İl Sivil Toplumla İliş-
kiler Müdürü Özgür Karayazılı, 
merkezin kamu ve sivil toplum 

iş birliğinin çok güzel bir örneği 
olduğunu ifade etti. 

Özgür Karayazılı şunları söy-
ledi; “21 Eylül Dünya Alzhei-
mer Günü dolayısıyla güzel bir 
programda buluştuk. Burada 
kamu-sivil toplum iş birliğinin 
çok güzel bir örneğini görüyo-
ruz. Sivil toplum kuruluşlarımız 
güzel bir projeyle belediyemize 
gitti. Belediyemizin de bu proje-
yi ciddiye alıp hayata geçirme-
siyle Alzheimer Gündüz Yaşam 
Merkezi hizmete başladı ve gü-
zel bir ekibe emanet edildi. Bu 
güzel tesisi yapan Karatay Be-
lediyesi’ne, büyük katkılarından 
ve gayretlerinden dolayı Figen 
Güney hocamıza ve emeği ge-
çen herkese teşekkür ediyoruz.”

HASTA YAKINLARINDAN 
KARATAY BELEDİYESİ’NE 

TEŞEKKÜR
Karatay Alzheimer Gündüz 

Yaşam Merkezi’nden fayda-
lanan hastaların yakınları da, 
merkezin kendileri ve hastaları 
için taşıdığı önemden bahsetti-
ler. Hasta yakınları, Alzheimer 
Gündüz Yaşam Merkezi’nin 
kendileri ve hastaları için bü-
yük bir hizmet olduğunun altı-
nı çizerek, Alzheimer Gündüz 
Yaşam Merkezi’nin hayata geç-
mesi ve faaliyetlerini sürdür-
mesinde emeği bulunan Kara-
tay Belediyesi’ne ve katkısı olan 
herkese teşekkür ettiler. 
n HABER MERKEZİ

Karatay Belediyesi, Alzheimer’a yönelik olarak toplumda farkındalık oluşturmak amacıyla Karatay Alzheimer Gündüz Yaşam 
Merkezi’nden faydalanan hastaları ve hasta yakınlarını 21 Eylül Dünya Alzheimer Günü’nde düzenlediği bir programla buluşturdu

Alzheimer Merkezi buluşturdu
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      Gece Gündüz
Konya                     12°C      21°C

Karaman               12°C 23°C 

Aksaray                 12°C   21°C
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Bir bireyin vücudu için çok 
önemli bir mineraldir. Vücut kendi 
kendine üretemediği için besin-
lerle ya da takviyelerle alabiliriz. 
Enerji için, sinir sinyal iletimi için, 
fonksiyonların düzenli şekilde 
yerine gelmesi için magnezyum 
tüketilmelidir. Kemiklerin daha 
güçlü olması, kalp ritminin sabit 
kalması gibi birçok yararı bulun-
maktadır. Kortizolü beyinde den-
geleyen en iyi mineral elbette ki 
magnezyumdur.  Yorgunluk, bit-
kinlik, kas fonksiyonlarının daha 
aktif çalışabilmesi için gereklidir. 

Magnezyum kullanıldığında ya-
şam kalitesinin arttığı görülmüş 
olacaktır.  İnsülin metabolizması 
vücudumuzdaki çoğu metaboliz-
mada etkisi vardır. Onun içindir ki 
magnezyumda en önemli mineral-
lerden olduğu için bu minerali ye-
tersizliğinde kronikleşmiş birçok 
rahatsızlıkla karşılaşılabilir. Kas 
kasılması, protein sentezi, insülin 
metabolizması, sinirsel iletim için 
magnezyuma vücut ihtiyaç duyar. 

Magnezyum eksikliğinde bir-
çok belirtiyle karşılaşılabilir. İş-
tah kaybı, kas ağrıları, kramplar, 

halsizlik, yorgunluk, 
osteoporoz, kalp ritim 
bozukluğu, duygu ek-
sikliği ile karşılaşıla-
bilir. 

Beslenme de mag-
nezyum alabileceği-
miz besinleri sıralar-
sak, ıspanak, muz, 
bitter çikolata, kabak 
çekirdeği, avakado, 
incir, badem, susam, 

fasulye, mercimek, 
kaju, ceviz ve pazı gibi 
besinlerle karşılayabi-
liriz.

Migren ataklarını 
azaltırken, kas ka-
sılmalarını engeller, 
inflamasyonu azaltır, 
kan şekerinin denge-
lenmesine yardımcı 
olur, eklem ağrılarına 
iyi gelir, fiziksel aktivi-

tede performansı arttırırken uyku 
kalitesini de arttırır.

Yoğun sporda magnezyum 
ihtiyacı olur. Yoğun spordan son-
ra atletler hipomagnezyum duru-
muyla karşı karşıya kalır.

Günlük önerilen magnezyum 
takviyesi erkekler de 400-420 mg 
kadınlarda ise 320-360 mg alın-
ması gerekir.

Magnezyum takviyesi alınır-
ken kullanılan formlar da önem-
lidir. Magnezyumun bağırsaktan 
emilimi zayıftır. Emilimi artırmak 

için bazı kombinasyonlar bulun-
maktadır. Kullanmadan önce uz-
manınıza sormayı ihmal etmeyin. 
Beslenmeye B6 vitamini eklendi-
ğinde magnezyumun emilimini 
arttırır.

Yan etkilerine bakacak olursak 
mide bulantısı, kramplar ve ishale 
neden olabilir. Magnezyum takvi-
yeleri dışkının yumuşamasına ne-
den olur. Etkileşimlerde ise kalp 
ilacı ve antibiyotik kullanan birey-
ler doktoruna sormadan kullanıl-
maması gerektiğini hatırlatmak 
isterim. Sağlıcakla kalın…

NEDEN MAGNEZYUM ALMALIYIZ?

haber@konyayenigun.com
NUR AÇLAN

Down Sendromlu Bireyler Yaşam Destek Merkezi DOSD Meram’ı ziyaret eden AK Par-
ti Konya Milletvekili Ziya Altunyaldız, merkezin önemli bir faaliyet yürüttüğünü söyledi

Kıymetli yatırım 
Down Sendromlu Bireyler 

Yaşam Destek Merkezi DOSD 
Meram, AK Parti Konya Millet-
vekili Ziya Altunyaldız, AK Par-
ti Meram İlçe Başkanı Mustafa 
Dolular, AK Parti Meram İlçe 
Kadın Kolları Başkanı Serpil 
Yurdaışık’ı ağırladı.  
EĞİTİMLERİ VE FİZİKİ YAPISIYLA 
DOSD MERAM HER ZİYARETÇİSİNİ 

KENDİNE HAYRAN BIRAKIYOR 
Meram Belediyesi, Necmet-

tin Erbakan Üniversitesi ve 
Konya İl Milli Eğitim Müdürlü-
ğü iş birliği ile hayata geçirilen 
merkezde yer alan tüm eğitim 
birimlerini gezen Ziya Altun-
yaldız ve beraberindekiler, Me-
ram Belediye Başkanı Mustafa 
Kavuş ve DOSD Meram Dernek 
Başkanı Mehmet Munlafalıoğ-
lu’ndan da bilgi aldılar. Mer-
kezde eğitimlere katılan özel 
çocuklar ile de sohbet eden Al-
tunyaldız merkezin fiziki şartla-
rı ve eğitimlerine hayran kaldı-
ğını belirtti.    

MİLLETVEKİLİ ALTUNYALDIZ; 
“ÖZEL BİREYLERİMİZE 

MERKEZDE ADETA 
YENİ BİR YAŞAM 

İMKANI SUNULUYOR” 
Konya programı çerçeve-

sinde, Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş ve AK Parti Me-
ram Teşkilatı ile birlikte ilçede 
bir dizi program gerçekleştir-
diklerini kaydeden Konya Mil-
letvekili Ziya Altunyaldız, “Bu 
ziyaretler çerçevesinde DOSD 
Meram’ı ziyaret edip tanıma 
fırsatı bulduk. DOSD Meram, 
Meram Belediyemiz, Necmettin 
Erbakan Üniversitemiz ve der-
neğimiz işbirliği ile yürüttüğü 
faaliyetlerle özel bireylerimize, 

çocuklarımıza, ailelerimize ve 
toplumumuza adeta yeni bir 
yaşam veren merkez oldu” diye 
konuştu. 

MİLLETVEKİLİ ALTUNYALDIZ; 
“DOSD MERAM, SON DERECE 

KIYMETLİ, DEĞERLİ 
BİR ÇALIŞMA” 

Merkezin, özel bireylerin ve 
çocukların sosyal hayatını, eği-
timler ve programlarla rehabi-

lite ettiğini hatırlatan Ziya Al-
tunyaldız, açıklamasında ayrıca 
şu görüşlere yer verdi; “DOSD 
Meram, özel bireylerimizi haya-
ta kazandıran, iş hayatları için 
destek veren, ailelerini de eği-
timlere dahil eden son derece 
kıymetli, değerli ve takdire şa-
yan bir projedir. Bu projeyi ha-
yata geçiren ve en güzel şekilde 
devam ettiren Meram Belediye 

Başkanımız Mustafa Kavuş ve 
Dernek Başkanımız Mehmet 
Munlafalıoğlu’nu yürekten teb-
rik ediyorum. Gayretleri için te-
şekkür ediyor, çocuklarımıza ve 
ailelerine de mutlu, huzurlu bir 
hayat diliyorum. Bu tür hizmet-
lerin yaygınlaşmasını ve vatan-
daşlarımızın duyduğu ilginin de 
artmasını temenni ediyorum.”       

BAŞKAN KAVUŞ; 
“DOSD MERAM, EN ÖZEL 

PROJELERİMİZDEN BİRİ OLDU”
DOSD Meram’ın her yö-

nüyle tüm Türkiye’ye örnek bir 
proje olduğunu belirten Meram 
Belediye Başkanı Mustafa Ka-
vuş da, merkezin açılması, özel 
bireylere iyi bir eğitim vermesi 
ve ailelerine ciddi destek vere-
bilmesi adına titiz bir çalışma 
yürüttüklerini kaydetti. DOSD 
Meram’da, down sendromlu 
bireylerin ve ailelerinin yaşam-
larını kolaylaştırmayı onları ha-
yata kazandırma hedefiyle yola 
çıktıklarının altını çizen Başkan 
Kavuş, “Bu hedefimiz için üni-
versite hocalarımız, derneğimiz 
ve ekip arkadaşlarımız ciddi 
bir gayret ve çalışma ortaya 
koydular. Faaliyetlere başlaya-
lı çok uzun zaman olmadı ama 
aldığımız sonuçlar hem bizleri 
hem özel çocuklarımızın ailele-
rini çok mutlu ediyor. Bu nok-
taya gelmemizde her kesimden 
önemli destekler aldık, almaya 
da devam ediyoruz. Destekleri-
nin bir göstergesi olarak bugün 
bizi ziyaret eden Konya Millet-
vekilimiz Ziya Altunyaldız ve 
AK Parti Meram İlçe Teşkilatı-
mıza da şükranlarımı sunuyo-
rum” şeklinde konuştu. 
n HABER MERKEZİ 

Bilgehanelerde yeni 
dönem, yeni heyecan

Konya Büyükşehir Beledi-
yesi’nin öğrencilere yönelik 
faaliyetlerinden olan Bilgeha-
nelerde yeni dönem heyecanı 
yaşanıyor.

Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
sayıları merkez ve ilçelerde 
25’i bulan Bilgehanelerin her 
dönem kendisini yenileyen, 
öğrencilerin eğlenerek öğren-
me imkanı bulduğu önemli 
eğitim birimlerinden biri ol-
duğunu belirtti.

Bilgehanelerin her zaman 
öğrencilerden yoğun ilgi gör-
düğünü ifade eden Başkan 
Altay, “Bilgehanelerimizde, 
Haziran ayına kadar devam 
edecek yeni dönem eğitimleri-

ne her dönem olduğu gibi aynı 
istek ve heyecanla başlandı. 
Yeni dönemde 14 bin 367 öğ-
rencimiz Bilgehanelerimize 
kayıt yaptırdı. Tüm öğrenci-
lerimize ve öğretmenlerimize 
başarılar diliyorum. İnşallah 
sorunsuz ve güzel bir eğitim 
dönemi geçirirler” değerlen-
dirmesinde bulundu.
ÖĞRENCİLER ÇEŞİTLİ BAŞLIKLARDA 

EĞİTİM HİZMETİ ALACAK
Konya Büyükşehir Beledi-

yesi çatısı altında 4. Sınıftan 
8. Sınıfa kadar öğrencilere 
yönelik eğitim hizmeti veren 
Bilgehanelerde, yeni dönem 
Haziran ayına kadar devam 
edecek.   
n HABER MERKEZİ

‘Ahilik, toplumumuzun 
hafızasında iz bıraktı’

Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı “Ahilik 
Haftası” dolayısıyla bir kutla-
ma mesajı yayımladı. Ahiliğin 
temellerinin bin yıl öncesine 
dayandığını belirten Başkan 
Pekyatırmacı, “Ahilik, toplu-
mumuzun tarihi hafızasında 
ve yaşam biçiminde unutul-
maz izler bırakmıştır” dedi. 

Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı “Ahilik 
Haftası” dolayısıyla yayımla-
dığı mesajında şu sözlere yer 
verdi.

Türk-İslam Medeniyeti'nin 
ayrılmaz bir parçası olan Ahi-
lik, Anadolu'daki varlığı bin 
yıla dayanan birlik, beraberlik, 
kardeşlik ve yardımlaşmanın 
en güzel örneklerini göster-
miş olan milletimizin harcını 
oluşturan kurumlardan bi-
ridir. Ahilik, toplumumuzun 
tarihi hafızasında ve yaşam 
biçiminde unutulmaz izler bı-
rakmıştır. Bizi biz yapan söz 
konusu değerlerin başında ge-
len Ahilik kültürü ve geleneği, 
İslam inancıyla, Türk örf ve 
adetlerini kaynaştıran kıymet-
li bir düşüncedir.

Ahilik, bugünün dünyası-
nın ihtiyaçlarına da derman 
olacak düsturlarıyla yüzyıl-
lar boyunca elden ele, dilden 
dile, gönülden gönüle taşın-
mıştır. Ahilik kültürü ve fel-

sefesi, toplumsal yaşamın or-
tak paydası olan insanı temel 
almıştır. İnsanlar arasındaki 
ticari ve toplumsal ilişkiler-
de; dürüstlük, güvenilirlik, iş 
ve meslek ahlakına saygı, hak 
ve hukuka riayet etme, saygı, 
şefkat, cömertlik ve güler yüz-
lü olma ilkeleri esas alınmış 
ve bu değerler toplum tara-
fından bir yaşam tarzı olarak 
kabul edilmiştir. 

Ahilik, geçmişten günü-
müze kadar uzanan en doğru 
yol haritası ve kültürel kod-
larımızı taşıyan kıymetli bir 
mirastır. Bizim için önemli 
olan bu mirasa sahip çıkmak, 
ondan istifade etmek ve onu 
gelecek nesillere aktarmak-
tır. Selçuklu Belediyesi olarak 
Konya Esnaf ve Sanatkarlar 
Odaları Birliği ile koordineli 
bir şekilde her fırsatta esna-
fımızın yanında olmaya, onla-
rın istek ve önerilerine cevap 
vermeye çalışıyoruz.  Bu hafta 
vesilesi ile ekonomik kalkın-
mamızın önemli bir ayağını 
oluşturan esnaf ve sanatkar-
larımıza ülkemize sağladıkları 
katkılarından dolayı teşekkür 
ediyorum. Bu duygu ve dü-
şünceler ile esnaf ve sanat-
karlarımız ile meslek teşki-
latlarımızın Ahilik Haftasını 
kutluyor; şükranlarımı sunu-
yorum."  n HABER MERKEZİ

Konya, yeşil dönüşüm ve 
sürdürülebilir sanayi konusun-
da Türkiye’nin en büyük zirve-
sine ev sahipliği yapmaya ha-
zırlanıyor. Konya Sanayi Odası 
tarafından Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanlığı hi-
mayelerinde Ekonomi Gazetesi 
iş birliğinde gerçekleştirilecek 
3. Sanayide Yeşil Dönüşüm ve 
Sürdürülebilirlik Zirvesi, 25 
Eylül Çarşamba günü Selçuklu 
Kongre Merkezi’nde yapılacak.

3. Sanayide Yeşil Dönüşüm 
ve Sürdürülebilirlik Zirvesi ile 
ilgili bilgi veren Konya Sanayi 
Odası Başkanı Mustafa Büyüke-
ğen, zirvede yeşil dönüşümün 
sanayiye etkisinden, finans-
manına kadar tüm süreçlerin 
konuşulacağını söyleyerek, sa-
nayiciler başta olmak üzere ilgi 
duyan herkesi davet etti. 

İHRACATIN YÜZDE 30’U 
AB PAZARINA

Zirvenin Konya sanayisi için son 
derece önemli olduğunu ifade eden 
Büyükeğen, Konya’nın en önemli 
ihracat pazarlarının başında Avrupa 
Birliği (AB) ülkeleri geldiğinin altını 
çizdi. Büyükeğen, “İhracatımızın 
yüzde 30’unu AB ülkelerine gerçek-
leştiriyoruz. AB ülkeleri ise, 2030 
yılına kadar karbon salınımını yüzde 
55 azaltmayı, 2050 yılına kadar ise 
karbon sıfır olmayı hedefliyor. Do-
layısıyla Yeşil Mutabakat ve Sınırda 
Karbon Düzenleme Mekanizması, 
sanayicilerimizi yakından ilgilendi-
riyor. Konya Sanayi Odası olarak biz 
de, sanayicilerimizin yeşil dönüşüm 
sürecine daha hızlı intibak edebil-
meleri, Avrupa Birliği başta olmak 
üzere ihracat pazarlarımızdaki ha-
kimiyetlerini kaybetmemeleri için 
yoğun bir çalışma programı yürütü-

yoruz. Bu yıl 3.’sünü gerçekleştire-
ceğimiz Sanayide Yeşil Dönüşüm ve 
Sürdürülebilirlik Zirvemiz, bu çalış-
malarımızın başında geliyor” dedi. 

SANAYİCİLERE KATILIM ÇAĞRISI
3 farklı oturumda gerçekleşti-

rilecek zirvede yeşil dönüşüm sü-
reçlerinin tüm yönleri ile ele alına-
cağını aktaran Başkan Büyükeğen, 

sanayicileri ve ilgi duyan herkesi 
zirveye davet ederek, şöyle devam 
etti: “Çevre, Şehircilik ve İklim De-
ğişikliği Bakanlığı’mızın himayele-
rinde, Ekonomi Gazetesi iş birliğin-
de gerçekleştireceğimiz zirvemizde, 
alanında uzman konuklarımızın yer 
aldığı 3 farklı oturum düzenleyece-
ğiz. Panelistlerimiz Türk sanayisinin 
yeşil dönüşümünden, sınırda kar-
bon düzenlemesine, yeşil finans-
mandan, yatırım ve sürdürülebilirli-
ğe kadar çok önemli bilgileri Konyalı 
sanayicilerimiz ve katılımcılarımızla 
paylaşacaklar. Konyalı sanayicile-
rimiz başta olmak üzere konuya 
ilgi duyan herkesi zirvemize davet 
ediyorum.” 25 Eylül 2024 tarihin-
de Selçuklu Kongre Merkezi’nde 
gerçekleştirilecek 3. Sanayide Yeşil 
Dönüşüm ve Sürdürülebilirlik Zir-
vesi’ne kso.org.tr adresinden kayıt 
yaptırılabiliyor. n HABER MERKEZİ

Konya Yeşil Sanayi Zirvesi’ne ev sahipliği yapacak

Ahmet Pekyatırmacı 

Mustafa Büyükeğen
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Türkiye Yazarlar Birliği (TYB) 
Konya Şubesi, 30. yıl etkinlikleri 
çerçevesinde düzenlediği prog-
ramları sürdürüyor. Bu kapsam-
da Karatay Belediyesi ve Konya İl 
Müftülüğü iş birliğiyle TYB Kon-
ya Şubesi Kültür Evi'nde düzen-
lenen programın başında TYB 
Kurucu ve Şeref Başkanı, Türk 
düşünce hayatının önemli ismi 
D. Mehmet Doğan adına TYB 
Konya Şubesi’nde oluşturulan 
“D. Mehmet Doğan Kütüphane-
si”nin açılışı yapıldı. Yoğun bir 
katılımla gerçekleştirilen açılışın 
ardından merhum Doğan için 
dua edildi. Mehmet Doğan adına 
indirilen hatimlerin duası Prof. 
Dr. Ramazan Altıntaş tarafından 
yapıldı. 

ÖGE: ŞEHİTTLİK ÜZERİNE 
SOHBET ETMİŞTİK

Programda konuşan İl Müftü-
sü Prof. Dr. Ali Öge, kütüphane-
ye D. Mehmet Doğan'ın isminin 
verilmiş olmasından duyduğu 
memnuniyeti dile getirerek; "Şu 
an anma programını icra ettiği-
miz Mehmet Doğan hocamıza 
rahmet diliyorum. Cenab-ı Hak, 
ona ve tüm geçmişlerimize rah-
metiyle muamele eylesin, cen-
netini ve cemalini ikram eylesin" 
dedi. 

KÖSEOĞLU: MÜTECESSİZ 
FİKİR İŞÇİSİ

TYB Konya Şube Başkanı Ah-
met Köseoğlu, D. Mehmet Do-
ğan’ın edebiyat, kültür ve sanat 
dünyasında derin izler bıraktı-
ğını vurgulayarak; "D. Mehmet 
Doğan, ‘mütecessis bir fikir iş-
çisi’ olarak fâni ömrünü tamam-
ladı ve çok sevdiği Ankara’da 
Tâceddin Dergâhı’na sırlanarak 
yaratıcısına kavuştu…" dedi. 
Doğan’ın, Türk diline olan sevgi-
sini her satırında hissettirdiğini 

belirten Köseoğlu; "Kelimele-
rin efendisi D. Mehmet Doğan, 
Türkçe’yi yeniden yorumlayarak, 
dilimize ve kültürel mirasımıza 
sahip çıkan bir şahsiyet olarak 
gönüllerde ve milletimizin hafı-
zasında daima canlı kalacaktır" 
ifadelerini kullandı.

MELİH DOĞAN: BABAM 
KONYAYI ÇOK SEVERDİ

D. Mehmet Doğan’ın oğlu 
Sait Melih Doğan, babasının mi-
rasının devam ettiğini görmenin 
kendileri için büyük bir mutluluk 
olduğunu ifade ederek; "Babam, 
Konya'yı ve buradaki insanları 

çok severdi. Konya'ya birçok kez 
onunla birlikte geldim, özellikle 
yazarlar birliği ve belediye et-
kinliklerine katılırdı" şeklinde 
konuştu.  

ÜRÜN: MEHMET DOĞAN 
HEPİMİZE ROL MODELDİR

Konya Büyükşehir Beledi-
yesi Eski Başkanı Doç. Dr. Halil 
Ürün, Mehmet Doğan’ın adının 
kütüphaneye verilmesinin çok 
isabetli bir karar olduğuna vur-
gulayarak; "D. Mehmet Doğan, 
hepimiz için rol model olmalıdır. 
Aynı kaynaklardan beslenmiş, o 
kaynağı geliştirip büyüten bir in-

san olarak Anadolu'yu karış karış 
gezerek bir tebliğ ve irfan hare-
ketinin başlatıcısı olmuştur” diye 
konuştu. 

ARICAN: MEHMET DOĞAN, 
KALEMLE MÜCADELESİNE GENÇ 

YAŞTA BAŞLADI
TYB Genel Başkanı Prof. Dr. 

Musa Kâzım Arıcan, D. Mehmet 
Doğan’ın çok yönlü bir entelek-
tüel olduğunu vurgulayarak; 
“Mehmet Doğan, yazma azmi 
ve kalemle olan mücadelesine 
çok genç yaşlarda başladı. Fikir 
dünyası, edebî kimliği ve mizah 
yönüyle kendini öne çıkarmış bir 
isimdir” dedi.

SORGUN: DOĞAN, 
DÜŞÜNCELERİNİ PRATİĞE GEÇİRDİ

Konya Eski Milletvekili Ah-
met Sorgun şunları söyledi; 
“Mehmet Doğan denince aklıma 
Batılılaşma İhaneti, Büyük Türk-
çe Sözlük ve Mehmet Akif Ersoy 
gelir. Bu üç konu konuşulunca 
Mehmet Doğan’ı hatırlarım.”  

M. ALİ KÖSEOĞLU: 
DOĞAN, GAZETECİ 

KİMLİĞİNİ KORUYAN SON 
MUHARRİRLERDENDİ

TYB Konya Şubesi önceki 
başkanlarından Şair M. Ali Kö-
seoğlu, D. Mehmet Doğan’ın ce-
nazesinden hemen sonra yazdığı 
bir şiiri seslendirmeden önce, 
Doğan’ın edebiyatçı ve düşü-
nür kimliğinin yanı sıra gazete-
cilik yönüne de dikkat çekti. M. 
Ali Köseoğlu; “Mehmet Doğan, 
gazetecilik eğitimi almış ve bu 
mesleği ömrünün sonuna kadar 
devam ettirmiştir. 1800’lerden 
1950’lere kadar edebiyatçılar, 
Türkiye’nin gazetecileri olmuş-
tu. Mehmet abi de bu geleneği 
sürdürerek gazeteci kimliğini 
koruyan son muharrirlerdendi” 
dedi.  n TUBA KAYA

Merhum Doğan asla unutulmayacak

Dünya Belediyeler Birliği ola-
rak da bilinen Birleşmiş Kentler ve 
Yerel Yönetimler Dünya Teşkilatı 
(UCLG) ve Konya Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
UCLG tarafından Amerika’nın New 
York şehrindeki Türkevi’nde düzen-
lenen “Şehirler 2030’a Doğru Geri 
Sayım Yapıyor” toplantısına ev sa-
hipliği yaptı.

Programa UCLG Başkanı Al-
tay’la birlikte Birleşmiş Miletler 
(BM) Genel Sekreter Yardımcısı 
Amina J. Mohammed, BM Habitat 
İcra Direktörü Anacláudia Marinhe-
iro Centeno Rossbach, BM Türkiye 
Daimi Temsilcisi Büyükelçi Ahmet 
Yıldız, Türkiye’nin New York Baş-
konsolosu Büyükelçi Muhittin Ah-
met Yazal, farklı ülkelerden belediye 
başkanları ile yerel liderler katıldı. 
Toplantısı sonrası açıklamalarda 
bulunan Başkan Altay, New York’ta 
Birleşmiş Milletler’in hemen karşı-
sında Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’ın vizyonuyla Türkiye’ye 
kazandırılan Türkevi’nde BM Genel 
Sekreter Yardımcısını ve birçok mi-
safiri ağırladıklarını ifade etti.

“2030 HEDEFLERİ İÇİN YOĞUN 
ŞEKİLDE ÇALIŞMAYA DEVAM 

EDECEĞİZ”
Özellikle UCLG Başkanı olarak 

böyle uluslararası bir toplantının, 
Türkiye’nin gururu olan Türkevi’n-
de yapılmasından büyük mutluluk 
duyduklarını kaydeden Başkan Al-
tay, “2030 Sürdürülebilir Kalkın-
ma Amaçları’nı yeniden gözden 

geçirmek ve bu hedeflere yerel yö-
netimlerin katkısını sunmak adına 
çok verimli bir toplantı oldu. 2030 
hedeflerimiz için yoğun bir şekilde 
çalışmaya devam edeceğiz. 2030 
hedeflerinde ulusal hükümetlerle 

birlikte yerel yönetimlerin katkı-
sının çok önemli olduğunu biliyo-
ruz. Artık söz söylemekten icraata 
geçmenin vakti geldiği konusunu 
tekrar değerlendirdik. Sürdürüle-
bilir Kalkınma Amaçları konusunda 

ciddi manada gerideyiz. Onun için 
yerel yönetimlerin mutlaka inisiya-
tif alması gerekiyor. BM ile birlikte 
şehirlerin Sürdürülebilir Kalkınma 
Amaçları’na hazırlanması konusun-
da ciddi inisiyatiflere ihtiyaç var” 
diye konuştu.

BAŞKAN ALTAY İSRAİL 
VAHŞETİNİ AMERİKA’NIN 

MERKEZİNDE BİR KEZ DAHA 
GÜNDEME GETİRDİ

Konya ve Türkiye olarak bu ko-
nuda çalışmaya devam edecekleri-
nin altını çizen Başkan Altay, “Bu 
tür uluslararası toplantılar bir ta-
raftan şehirlerin geleceğini konuş-
ma; bir taraftan da özellikle dünya 
gündemiyle ilgili konuları ifade 
etme alanı oluşturuyor. Her toplan-
tımızda olduğu gibi burada da yine 
Filistin ile ilgili meseleleri, İsrail’in 
uyguladığı vahşeti ve bir an önce 
ateşkesin sağlanması gerektiğini 
ifade etme fırsatı bulduk” ifadeleri-
ne yer verdi.  

“ŞEHİRLER 2030’A DOĞRU 
GERİ SAYIM YAPIYOR”

UCLG ve BM Habitat İcra Di-
rektörlüğü iş birliğiyle başlatılan bir 
girişim olan “Şehirler 2030’a Doğ-
ru Geri Sayımı Yapıyor” girişimi, 
UCLG’ye bağlı resmi bir komite ola-
rak, yerel ve bölgesel yönetimlerin 
eylemlerinden yararlanarak 2030 
gündeminin uygulanmasını hız-
landırmak için Sürdürülebilir Kal-
kınma Amaçlarına yatırımı teşvik 
etmeyi, hızlandırmayı ve yönlendir-
meyi amaçlıyor.  n HABER MERKEZİ

New York Türkevi’nde BM yöneticileri ve farklı ülkelerden yerel liderleri ağırlayan UCLG ve Konya Bü-
yükşehir Belediye Başkanı Altay, 2030 hedefleri için yoğun şekilde çalışmayı sürdüreceklerini kaydetti

2030 hedefleri için 
gerekeni yapıyoruz

Özboyacı: Daha adil 
bir dünya mümkün

İkinci dönem umre turları
6 Ekim'de başlayacak

‘Evlilik kredisi’ için özel 
internet sitesi kuruldu

AK Parti Konya Milletvekili Sel-
man Özboyacı, İsrail'in Gazze'deki 
katliamlarına ve Birleşmiş Milletler 
(BM) gibi uluslararası kurumların 
yetersizliğine dikkati çekerek, "Bu 
yüzden Türkiye olarak diyoruz 
ki, 'Daha adil bir dünya mümkün' 
ve 'Dünya 5’ten büyüktür." dedi. 
Özboyacı, BM'de bugün başla-
yacak Geleceğin Zirvesi liderler 
oturumları öncesinde düzenlenen 
yan etkinlikte konuştu. Uluslara-
rası mekanizmaların artık küre-
sel sorunlara çözüm üretmeyen 
kurumlara dönüştüğünü belirten 
Özboyacı, "Gelecek Paktı’nın 5 
ana başlığı var değil mi? Peki, İs-
rail’in BM’de alınan hiçbir kararı 
tanımaksızın uyguladığı zulüm, 
Gelecek Paktı’nın bu 5 başlığından 
hangisine uyuyor?" diye sordu. İs-
rail'in Gazze'deki katliamlarına atıf-
lar yapan Özboyacı, şunları söyledi: 
"Neredeyse 1 yıldır, tüm dünyanın 
ve hepimizin gözü önünde, kadın-
lar, çocuklar ve yaşlılar katlediliyor. 
Hastaneler bombalanıyor, insani 

yardımlar engelleniyor, BM’nin 
sahadaki yardım gönüllüleri bile 
öldürülüyor. Gazze’de siviller ve 
özellikle çocuklar açlık ve susuz-
lukla karşı karşıya bırakılıyor. Bu 
soykırım değilse nedir?" Başta BM 
olmak üzere Gazze'de yaşanan in-
sani krize son verilemiyorsa o za-
man tüm uluslararası kurumların 
sorgulanması gerektiğini vurgula-
yan Özboyacı, yaşanan saldırıların 
bir an önce son bulması için adım 
atılması çağrısında bulundu. Öz-
boyacı, "Bu yüzden Türkiye olarak 
diyoruz ki, 'Daha adil bir dünya 
mümkün' ve 'Dünya 5’ten büyük-
tür.' Uluslararası mekanizmaların 
mevcut sorunların çözümünde ye-
tersiz kaldığını ve acilen yapılandı-
rılması gerektiğini savunuyoruz." 
değerlendirmesini yaptı. Türki-
ye'nin de listede yer aldığı ve yak-
laşık 130 devlet ve hükümet baş-
kanının katılması beklenen "BM 
Geleceğin Zirvesi" 22-23 Eylül'de 
New York'ta gerçekleştirilecek..   
n AA

Diyanet İşleri Başkanlığı Hac 
ve Umre Hizmetleri Genel Mü-
dürü Remzi Bircan, 2024-2025 
ikinci dönem umre turlarının 6 
Ekim'de başlayacağını söyledi. 
Bircan, yaptığı açıklamada, umre 
turları kayıtlarını haziran ayından 
itibaren almaya başladıklarını bil-
dirdi. 2024-2025 umre sezonu 
kapsamında ilk dönem kafilelerini 
ağustostan itibaren kutsal beldele-
re gönderdiklerini ifade eden Bir-
can, özellikle ekim, kasım, aralık 
ve ocak aylarında gerçekleşecek 
ikinci dönem turları için yoğun ta-
lep aldıklarını belirtti. Sömestirde 
öğrenci ve öğretmenlere yönelik 
özel turlar açtıklarını anlatan Bir-
can, kasım ayındaki ara tatilde, 
kutsal beldelerdeki manevi atmos-
fere ulaşmak isteyen öğrenci ve 
veliler için 7 günlük turlar planla-
dıklarını, buna da yoğun bir talep 
olduğunu söyledi. Bircan, bu sü-
reçte gelen bütün taleplere cevap 
vermeye çalışacaklarını vurguladı. 
Diyanet İşleri Başkanlığının umre 

turları için hazırlıkları tamamla-
dığını vurgulayan Bircan, "Şu an 
için ramazan ayına kadar olan bü-
tün turlarımız başvurulara açıktır. 
Vatandaşlarımızın zamanı ve eko-
nomik durumuna göre 7, 11, 15, 
20, 24 günlük, Kabe'ye yakın ve 
uzak mesafe olmak üzere tercih-
ler sunduk. Vatandaşlarımız, ken-
di zaman dilimleri ve ekonomik 
durumlarına göre bu paketlerden 
birini seçebilecekler." diye konuştu. 
İkinci dönem umre turlarına yöne-
lik yoğun bir talebin olduğunu dile 
getiren Bircan, "Başvuran bütün 
vatandaşlarımızı Kabe-i Muazza-
ma ile buluşturmak için çalışaca-
ğız. Umre turlarımızı dönem dö-
nem açıyoruz. 6 Ekim'den itibaren 
ilk kafilemiz yola çıkacak. Rama-
zan turlarımızı ise daha açmadık. 
Ramazanla alakalı özel bir çalışma 
yapıyoruz, çok yakın zaman tur 
başvuruları açılacak. Ramazanın 
manevi atmosferini kutsal belde-
lerde geçirmek isteyenlere sunula-
cak." ifadelerini kullandı.   n AA

 Aile ve Sosyal Hizmetler 
Bakanlığı, gençlerin “evlilik kre-
disine” daha hızlı ve kolay baş-
vurabilmeleri için özel internet si-
tesi hazırladı. Bakanlık, evlenecek 
gençlere yönelik hayata geçirdiği 
Aile ve Gençlik Fonu projesi kapsa-
mındaki çalışmalarını sürdürüyor. 
İlk olarak deprem bölgesindeki 
bazı illerde pilot uygulaması baş-
layan, ardından yurt genelinde do-
ğurganlık hızının en düşük olduğu 
üç şehir ile son olarak Osmani-
ye’nin de eklenmesiyle genişleyen 
proje kapsamında yeni bir çalışma 
daha yapıldı. Bakanlık, evlenecek 
gençlerin “evlilik kredisine” daha 
hızlı ve kolay başvurabilmeleri için 
ailegenclikfonu.aile.gov.tr internet 
sitesini hizmete aldı. Hazırlanan 
internet sitesinde evlilik kredisine 
ilişkin haberler, görseller, başvuru 

kılavuzu, duyurular yer alırken, söz 
konusu desteğe nasıl başvuru ya-
pılacağının uygulamalı gösterimi 
bulunuyor.  Buna ek olarak tek tık-
la başvuru ekranına yönlendiren 
web sitesinde, projenin kapsamı 
başta olmak üzere başvuru ko-
şulları gibi bilgilendirici bölümler 
de yer alıyor. Öte yandan, sitede 
çiftlerin sahip olduğu her türlü 
kaynağı etkili şekilde yönetmesi 
ve karşılaşabilecekleri çeşitli risk-
lere yönelik önlemler almalarına 
katkıda bulunulması için eğitim 
içerikleri de bulunuyor. Bu doğrul-
tuda ‘Eğitim İçerikleri’ başlığı al-
tında Aile Eğitim ve İletişimi Alanı, 
Hukuk Alanı, İktisat Alanı, Medya 
Alanı, Sağlık Alanı Evlilik Öncesi 
Eğitim Programı gibi bölümlere 
erişilebilecek.   
n HABER MERKEZİ
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Belki yazıma kayıtsızlık zaman-
ları mı demeliydim.

Yoksa konfor alanında kendini 
Sultan hissetmek mi?

Hepsi olabilirdi.
Çevremizde o kadar ilginç olay-

lar oluyor ki hiç ilgimizi çekmiyor.
Birileri kişisel yaşamımızla oy-

nuyor haberimiz yok.
Makine gibiyiz.
Sabah akşam rutinlerimiz var 

onu yaşayıp duruyoruz.
Yaşamımızın kalitesi değişme-

se de yaşayıp duruyoruz.
Kendi kendimize bir şeyler olu-

yoruz ama hiçbir şeyimiz değişmi-
yor.

Şef oluyoruz, müdür oluyoruz, 
ağa oluyoruz paşa oluyoruz ama 
değişen bir şey yok.

Askerde Bir kurmay başkanımız 
vardı. Bütün tugay ondan çekinirdi. 
Çok disiplinli ve celalliydi.

Bir gün Tugay komutanımız 
ona kızmıştı. Hakaret de içeren bir 
tarz ile azarlamıştı.

O gün anladım her makamın bir 
üstü var…

Gözümde kurmay başkanın bü-
tün çekim gücü darmadağın oldu.

O yine de saygınlığından  bir 

şey kaybetmedi. Çünkü kendisi ki-
şilikli ve saygın biriydi.

Ama o makamın benim gö-
zümde o kadar da büyütülecek bir 
şey olmadığını sadece bir görev 
yeri olduğunu sorumluluk gücünü 
ifade ettiğini anladım.

Üniversitede anayasa derslerin-
de  Amerikan Anayasası anayasala-
rın en kusursuz gibi anlatılırdı.

Amerika da fırsatlar ülkesi. Ora-
ya giden insan yaşamın nirvanasını 
yaşardı.  Adalet, barış, refah vicdan 
düzen hepsi oradaydı.

Irak savaşında   milyonların gö-
çüne sebep olup sonra da milyon-
ların ölümüne sebep olunca Ame-
rikan Rüyasının bir halisilasyon 
olduğunun anlamaya başlamıştım. 
Kimyasal silah var deyip de sonra 
savaş bitince yokmuş özür dileriz 
tarzı bir yaklaşıma girince Ameri-
ka diye bir devleti de sorgulamaya 
başladım.

Makamlar, mevkiler, başarılar, 
madalyalar bizlere başarı denen 
zehri hazmetmemiz için verilen 
birer uyuşturucu olduğunu fark 
ettim.

Bugünlerde Amerika; İsrail gibi 
insanlık suçu işleyen, katliam ya-

pan bir devletin hamisi 
olması ile gözümden iyi-
ce düştü. Sadece Ame-
rika mı medeni denen 
devletlerin, Avrupalılığın 
da büyük bir makyaj ol-
duğunu fark ettim.

İnsanlığı, vicdanı, 
devletleri, yaşamı, coğ-
rafyayı, iklimi, doğal 
yaşamı, her şeyi hiçe 
sayan bir dünya düzenin hızla yaşa-
mımıza girmesini fark etmek büyük 
bir acı…

Bunu fark etmemek, edeme-
mek daha büyük bir acı.

Maalesef toplumun büyük bir 
çoğunluğu bu düzenin kullanışlı bi-
reyleri olduğunu fark etmiyor bile.

Bilmem kaç bin dolarlık bir te-
lefonu almak için binlerce insan bir 
biri ile yarışıyor.. .

Bu telefonu alınca sağlayacağı 
presitiji düşünüyor.

Kendini, toplumu, vicdanı do-
ğal yaşamı katlederlerken o sadece 
parası ile geçici bir sahiplik mutlu-
luğu yaşamaya çalışıyor.

Aynı telefonun bilmem kaçıncı 

modeli güncelleme ala-
madığından dolayı kulla-
nım dışı. Oysa o model 
de ilk çıktığında milyon-
lar sıraya girmişti.

Yangınlar, seller, 
Gazze’de yaşananlar, ge-
lişmekte olan devletlerin 
sömürülmesi,  Teca-
vüzler, bebeklerin daha 
uzun yaşamın sırrına 

erişmek için katledilmesi ile ilgimiz 
magazin düzeyinde.

İsrail çağrı cihazını ve telsizi 
patlatarak beş binden fazla insanı 
yaraladılar. Onlarca insan öldü.

Elon Musk Çeçen Komutan Ka-
dirov’un elektrikli aracını uzaktan 
kilitleyerek kullanılmaz hale getirdi.

Biz neyin sahipliğinin peşinde-
yiz. 

Hep tüketmek için sahip olmak 
istiyoruz sahip olduğumuz her şe-
yin bekçisi, parasını ödeyeni bizi 
ama istenildiği zaman elimizden 
alanlar başka.

O sabah sıraya girerek aldığı-
mız telefon,  evimizdeki tv, elekt-
ronik her şey, satın aldığımız bütün 

ürünler bizi başkalarının daha iyi 
kontrol edeceği bir dünyanın edil-
gen insanı yapıyor.

Biz bu dünyanın iyi tüketicileri 
olarak yaşamın özüne olan ilgimiz 
bağımızı kaybediyoruz.

Her an daha fazla kayıtsız bir 
insan oluyoruz.

Malların faturası bizde, tapusu 
bizde hatta bir vatanın milletiyiz 
ama onu kullanalar her gün daha 
çok başkaları oluyor.

Kurbağayı normal suyla dolu 
bir tencereye koyarsak ve altındaki 
ateşi açarsak yavaş yavaş ısınan 
suda kurbağa önce keyfe gelir, 
sonra mayışır sonra su kaynamaya 
yaklaşınca kurbağa öyle mayışmış-
tır ki artık tencereden atlayacak me-
cali kalmamıştır.

Oysa kaynar suya kurbağayı at-
saydık o biraz yanacaktı ama sıçra-
yıp çıkacaktı. Yani kurtulacaktı.

Bize tahsis edilen konfor alanını 
daha önce fark etmeliyiz.

Konfor alanı bizim kullanışlı bi-
rer birey olabileceğimiz alan.

Alışkanlıklarımız aslında bizi 
kontrol eden güçlerin en çok kul-
landığı alanımız.

Her insanı, her toplumu öyle 

güzel analiz ediyorlar ki alışkanlık-
larımızdan oluşan konfor alanları-
mızın sultanları gibi hissediyoruz 
kendimizi. 

Ve bu oyunu kurgulayanlar bu 
alanları ne zaman nasıl çatıştıracak-
larını çok iyi biliyorlar.

Artık günümüzde yapay zekâ ile 
gizli sırrımız da kalmadı.

Kişiye özel yaşam da…
Bireyi ve toplumu bu konuda 

uyandırmak  lazım…
Yerli ve milli değerlerle kişiye 

özel hayatın değerli olduğu bir dü-
zeni kurgulamamız lazım.

Öz bu olmalı.
Her türlü ideoloji ve siyasi, 

dinsel ve ırksal ayrımcılıkların kö-
rüklendiği düzenden kurtulmamız 
lazım.

Özünde insan, insanlık ve millet 
olma şuuru ile kendimize gelmemiz 
lazım.

Yoksa kıyametle oyun oynayan, 
kader yazan bir güçlerle karşı kar-
şıyayız.

Unutmayalım eğer biz irademizi 
ortaya koyarsak her şey değişir.

Kader gayrete aşıktır.
Kul hesap yapar kader tecelli 

eder.

TENCEREDEKI KURBAĞA MISALI KAYITSIZLIK HALLERIMIZ

haber@konyayenigun.com
TEVFIK OVACIK

Cumhurbaşkanlığı İletişim Baş-
kanlığı Konya Bölge Müdürlüğü 
Şube Müdürü Rahmi Dalmaç oğ-
lunu evlendirmenin mutluluğunu 
yaşadı. Yeter- Ahmet Öztokmak 
çiftinin kızı Zübeyde ile Gülşen- H. 
Rahmi Dalmaç çiftinin oğlu Mesut 
Nadire Sultan Kasrı’nda düzenle-
nen düğün meresimi ile dünyae-
vine girdi. Genç çifti ve ailelerini 
mutlu günlerinde sevenleri ve ya-
kınlarının yanı sıra   Konya eski İl 
Genel Meclisi Başkanı Ali Selvi,  
Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkan-
lığı Konya eski Bölge Müdürlerin-
den Abdurrahman Cüneyt Fidan-
cı, Cemil Paslı,  Tuncay Karabulut, 

Radyo Televizyon Yayıncıları Mes-
lek Birliği (RATEM) Başkan Yardım-
cısı Mustafa Öztürk İşler, Konya Va-
liliği eski Özel Kalem Müdürü Fahri 
Razi Ünver, Konya İl Özel İdaresi 
eski Yazı İşleri ve Kararlar Dairesi 

Başkanı Hüseyin Eşgin, Selçuk Üni-
versitesi Kurumsal İletişim Koordi-
natörü Doç. Dr. Selman Selim Ak-
yüz, üniversitelerin, kamu kurum 
ve kuruluşların idarecileri, Konya İl 
Genel Meclisi Üyeleri, İl Özel İda-

resi eski çalışanları, Konya Valiliği 
çalışanları, İletişim Başkanlığı Kon-
ya Bölge Müdürlüğü çalışanları ile 
basın yayın organlarının sahipleri 
ve mensuplarının yanı sıra Konya 
sanayisinden iş insanları ve davet-
liler katıldı. Öztokmak ve Dalmaç 
aileleri misafirlerini kapıda karşı-
layarak davetlilerin ‘Hayırlı olsun’ 
dileklerini kabul etti. Gerçekleşti-
ren düğünde misafirlere geleneksel 
Konya Düğün pilavı ikram edildi. 
Konya Yenigün Gazetesi olarak Öz-
tokmak ve Dalmaç ailelerini tebrik 
ederken, Zübeyde- Mesut Dalmaç 
çiftine bir ömür boyu mutluluklar 
dileriz.  n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Kenevir toplantısında konuşan Karamanoğlu Mehmetbey Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Mehmet Gavgalı, “Kenevir, sadece tarımsal bir 
ürün olmanın ötesinde, sağlık, tekstil, inşaat ve enerji gibi birçok sektörde kullanılabilen çok yönlü bir bitki olarak dikkat çekmektedir” dedi

Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı Konya Bölge Müdürlüğü Şube Müdürü Rahmi Dalmaç 
oğlunu evlendirmenin mutluluğunu yaşadı. Aileleri mutlu günlerinde sevenleri yalnız bırakmadı

Kenevirin geleceğine ışık tutuldu
T.C. Sanayi ve Teknoloji Bakan-

lığı Kalkınma Ajansları Genel Mü-
dürlüğü koordinasyonunda TR-52 
Konya-Karaman Bölgesi’nde çalış-
malarını sürdüren Mevlana Kalkın-
ma Ajansı, Çumra Anadolu Üretim 
ve Pazarlama Kooperatifi ve Kara-
manoğlu Mehmetbey Üniversitesi 
iş birliğiyle “Kenevir Bilgilendirme 
Toplantısı” düzenlendi.

Mevlana Kalkınma Ajansı’nın da 
destekleri ile Konya Büyükşehir Be-
lediyesi tarafından hayata geçirilen 
Çatalhöyük Karşılama ve Tanıtım 
Merkezi’nde gerçekleştirilen progra-
ma, Ak Parti Kastamonu Milletvekili 
Halil Uluay, Karamanoğlu Mehmet-
bey Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Mehmet Gavgalı, Mevlana Kalkın-
ma Ajansı Genel Sekreteri Dr. İhsan 
Bostancı, Çumra Belediye Başkanı 
Mehmet Aydın, Necmettin Erba-
kan Üniversitesi Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Hidayet Oğuz, Konya Ti-
caret İl Müdürü Mustafa Çağlayan, 
Karaman Sanayi ve Teknoloji İl Mü-
dürü Bayram Güzel, kamu kurum 
ve kuruluşları ve oda ve borsaların 
temsilcileri ile Konya başta olmak 
üzere Kayseri, İzmir, Kastamonu ve 
Kahramanmaraş’tan gelen üreticiler 
katılım sağladı.

TARIMSAL ÜRETIME 
KATKI SAĞLIYORUZ 

Programın açılışında konuşan 
Çumra Anadolu Üretim ve Pazarla-
ma Kooperatifi Yönetim Kurulu Baş-
kanı Mahmut Şenyüz, “Bizler Kon-
yalı çiftçiler olarak kooperatifimiz 

bünyesinde şehrimizin, bölgemizin 
tarımsal üretimine katkı sağlamak 
ve çiftçilerimizin daha çok gelir elde 
etmeleri için çalışmalarımızı sürdü-
rüyoruz” dedi.

IŞBIRLIĞINI ÖNEMSIYORUZ 
Ardından konuşan Mevlana Kal-

kınma Ajansı Genel Sekreteri Dr. 
İhsan Bostancı da “Bugün, yeryü-
zünde insanların ilk defa avcı-top-
layıcı toplumdan yerleşik hayata 
geçtikleri, ilk şehirlerini kurdukları 
ve insanlığın tarımsal üretim tek-
niklerini ilk defa uyguladığı, bir baş-
ka deyişle Dünya tarımının beşiği 
olan Çatalhöyük’te, Çumra’mızda 
sizlerle bir arada olmaktan duydu-
ğum memnuniyeti dile getirerek 
sözlerime başlamak istiyorum. Dü-

zenlediğimiz bu toplantıda, tarımın 
ve sanayinin geleceğinde önemini 
git gide artıracağına inandığımız 
kenevir bitkisini ve endüstriyel kul-
lanımını daha yakından tanıma fır-
satı bulacağız. Çiftçilerimiz-sanayi-
cilerimiz-üniversitelerimiz ve kamu 
kurumlarımız arasındaki işbirliğini 
son derece önemsiyor, önümüzdeki 
dönemde bu işbirliklerinin giderek 
artması ve katma değere dönüşme-
si hususunda Ajans olarak elimizden 
geleni yapmaya hazır olduğumuzu 
da tekrar vurgulamak istiyorum. 
Karamanoğlu Mehmetbey Üniver-
sitemiz ve kooperatifimiz ile birlikte 
gerçekleştirdiğimiz bu toplantının 
ve bu konuda yeni ufuklar açacak 
olan birbirinden kıymetli hocaları-

mızın yapacağı sunumların kenevir 
konusunda büyük bir farkındalık 
oluşturacağına olan inancımız tam-
dır” ifadelerini kullandı.

KENEVIRIN POTANSIYELINI 
ELE ALACAĞIZ 

Son olarak kürsüye gelen Kara-
manoğlu Mehmetbey Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Mehmet Gavgalı 
ise, “Kenevir, sadece tarımsal bir 
ürün olmanın ötesinde, sağlık, teks-
til, inşaat ve enerji gibi birçok sektör-
de kullanılabilen çok yönlü bir bitki 
olarak dikkat çekmektedir. Üniversi-
temiz de bu stratejik alanın potansi-
yelini en iyi şekilde değerlendirmek 
ve hem bölgemize hem de ülkemize 
katkı sunmak amacıyla çalışmaları-
nı sürdürmektedir. Bugün burada, 
kenevirin ekonomik ve sosyal po-
tansiyelini, bu alanda yapılabilecek 
yatırımları ve karşılaşılan zorlukları 
hep birlikte ele alacağız. Akademik 
bilgi birikimimiz ile sektör temsil-
cilerimizin deneyimlerini bir araya 
getirerek, kenevir sektörünün gele-
ceğine ışık tutmayı amaçlıyoruz. Bu 
vesileyle, katılımlarınız ve değerli 
katkılarınız için hepinize teşekkür 
ediyor, verimli bir toplantı olmasını 

diliyorum” şeklinde konuştu.
ANLAMLI BIR TOPLANTI 

Açılış konuşmalarının ardından 
moderatörlüğünü Karamanoğlu 
Mehmetbey Üniversitesi Mühendis-
lik Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. 
Fikret Akınerdem’in yürüttüğü su-
numlar kısmına geçildi. Sunumların 
öncesinde konuşan Karamanoğlu 
Mehmetbey Üniversitesi Mühendis-
lik Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. 
Fikret Akınerdem şunları kaydetti; 
“Kenevir, yüzyıllardır Anadolu’da 
bilinen, yetiştirilen ve pek çok farklı 
alanda kullanılabilen bir üründür. İk-
lim değişikliğini azaltmaya yardımcı 
olabilecek, kırsalda ve imalat sana-
yinde doğayla uyumlu, aldığından 
fazlasını geri veren çok yönlü kulla-
nıma sahip, geriye dönüştürülebilir 
özelliklere sahiptir. Kenevir üreti-
minin girdi maliyeti daha az, toprak 
ve biyolojik çeşitlilik üzerine olumlu 
bir etkiye sahiptir. Kenevir toprak 
ıslahında da kullanılan, dahası sıfır 
atık üreten bir bitkidir. Bunları yanı 
sıra kenevir, biyodizel ve biyokütle 
yakıt yapımı için kalorifik değerler 
üzerinden en uygun, en doğa dos-
tu, en hızlı üretilen, en bol kaynak-
tır. Bu manada kenevir üzerinde 
yapılan çalışmalardan biri de enerji 
bitkisi olarak kenevirdir. Kenevirin 
kullanım alanları bunlarla da sınır-
lı kalmayıp, tekstil, ilaç, kozmetik, 
yağ sanayi, kağıt endüstrisi, inşaat 
ve yapı malzemeleri gibi daha pek 
çok sektör ve alanda kullanımı her 
geçen gün genişlemektedir. Burada 

önemli olan bu üründen istifade et-
mek, resmi otoriteler ve özel sektör 
temelinde başlatılan araştırma ve 
çalışmaların hızlandırılmasıdır. Bu 
noktada bugün kenevir konusunu 
hem akademik hem de özel sektör 
boyutuyla ele alarak devletimizin bu 
noktadaki yaklaşımlarını irdeleyece-
ğiz. Gerek katılımcılarımız gerekse 
de konuşmacılarımız arasında aka-
demisyenlerimiz, özel sektör tem-
silcilerimiz ve bakanlık yetkililerimiz 
bugün aramızdalar, işin gerçek sahi-
bi çiftçilerimiz, üreticilerimiz de yine 
buradalar. Böylesine anlamlı toplan-
tının düzenlenmesinde emeği geçen 
herkese teşekkür ediyorum.”
ÇEŞITLI SUNUMLAR GERÇEKLEŞTIRILDI 

Sonrasında ise sırasıyla Kara-
manoğlu Mehmetbey Üniversite-
si Mühendislik Fakültesi Öğretim 
Üyesi Prof. Dr. Uğur Köklü “Kenevir 
ve Kompozit Malzemeler”, Kara-
manoğlu Mehmetbey Üniversitesi 
Mühendislik Fakültesi Öğretim Üye-
si Dr. Merve Çelik Tolu “Konya’da 
Kenevir Üretimi”, Tarım ve Orman 
Bakanlığı Bitkisel Üretim Genel Mü-
dürlüğü’nden Serkan Dölek “Kene-
vir Yetiştiriciliği ve Yasal Mevzuat”, 
Konya Kâğıt San. ve Tic. A.Ş. Ar - Ge 
Direktörü Bayram Soydan “Kenevir 
Üretimi ve Konya Kağıt Ar-Ge Çalış-
maları” konulu sunumlar eşliğinde 
katılımcıları bilgilendirdi. Toplantı, 
soru cevap kısmı, genel değerlen-
dirme ve kenevir konusunda fikir 
alışverişleri ile sona erdi.   
n HABER MERKEZİ

Prof. Dr. Mehmet Gavgalı Dr. Ihsan Bostancı 

Zübeyde ve Mesut mutluluğa ‘evet’ dedi
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İçişleri Bakanı Ali Yerlika-
ya, emniyet ve jandarma tra-
fik ekiplerince, 12-19 Eylül'de 
2 milyon 645 bin 136 aracın 
denetlendiğini, 466 bin 170 
sürücüye işlem yapıldığını bil-
dirdi. Bakan Yerlikaya, sosyal 
medya hesabından, emniyet 
ve jandarma ekiplerince son 
bir haftada yapılan trafik dene-
timleriyle ilgili verileri paylaştı. 
Bu kapsamda, 12-19 Eylül'de 2 
milyon 645 bin 136 aracın de-
netlendiğini belirten Yerlikaya, 
ışıklı ya da sesli uyarı işareti 

bulunan cihazları (çakar) mev-
zuatta izin verilmeyen araçlara 
takarak kullanan 273 sürücüye 
işlem yapıldığı bilgisini verdi. 
Yerlikaya, hız ihlalinde bulunan 
126 bin 597, periyodik muaye-
nesi yaptırılmamış 27 bin 925, 
emniyet kemeri kullanmayan 
20 bin 376, sürücü belgesiz 
araç kullanan 18 bin 421, zo-
runlu mali sorumluluk sigortası 
bulunmayan 10 bin 788 olmak 
üzere diğerleriyle toplam 466 
bin 170 sürücüye işlem yapıldı-
ğını bildirdi.   n AA

2 milyon 645 bin 
136 araç denetlendi

Otomobilin çarptığı 
çocuk ölümden döndü 

Ereğli’de otomobilin çarp-
tığı bisikletli çocuk yaralandı.

Kaza, Ereğli ilçesi Mehmet 
Akif Mahallesi Alparslan Tür-
keş Caddesi üzerinde meyda-
na geldi. Edinilen bilgiye göre, 
E.Y. idaresindeki 42 LK 184 
plakalı otomobil, B.K.B. (14) 
isimli çocuğun kullandığı bi-

siklete çarptı. 
Kazada bisiklet sürücüsü 

B.K.B. yaralandı. İhbar üzeri-
ne olay yerine sağlık ve polis 
ekibi sevk edildi. Yaralı çocuk 
ambulansla hastaneye kaldırı-
larak tedavi altına alındı. Ka-
zayla ilgili soruşturma sürü-
yor.   n İHA

Üniversitelerin açılmasına sayılı günler kala ev kiralayacak öğrencileri uyaran Konya Emlakçılar 
Odası Başkanı Sedat Altınay; özellikle kaparo dolandırıcılarına karşı dikkatli olunmasını istedi 

Beyşehir’de, tarım işçilerini 
taşıyan minibüsün devrilmesi so-
nucu 12 kişi yaralandı. Kaza yapan 
minibüs içerisinden çok sayıda kü-
mes hayvanı ile koyunlar da çıktı.

Kaza, Beyşehir’in Yenidoğan 
Mahallesi yakınlarında meydana 
geldi. Edinilen bilgiye göre, H.T. 
yönetimindeki Şanlıurfalı tarım iş-
çilerinin içerisinde olduğu 63 NN 
953 plakalı minibüs, Konya-Hüyük 
Karayolu'nun 60. kilometresinde 
yağış nedeniyle kayganlaşan ze-
minde virajı alamayarak kontrol-
den çıkıp devrildi. Yol kenarına 
yan yatan minibüsteki aynı aileden 
aralarında çocukların da bulundu-
ğu 12 kişi yaralandı. Kaza ihbarı 
üzerine adrese çok sayıda sağlık ve 
jandarma ekibi nakledildi. Yaralılar, 

ambulanslarla kaldırıldıkları Bey-
şehir Devlet Hastanesi’nde tedavi 
altına alındı.

Ekipler, kaza yapan tarım iş-
çileriyle beraber minibüsün arka 
koltuk altları ve koltukların kaldı-
rılmasıyla oluşturulan bölümde 
aynı araç içerisinde çok sayıda canlı 
kümes hayvanı ile koyunların yanı 
sıra bir araç dolusu eşya ile karşı-
laştı. Kazada, devrilen minibüsün 
üst bagajındaki eşyalar da yol ke-
narında toplandı. Tarım işçilerinin 
Samsun’dan Isparta’ya gittiği öğre-
nildi. Devrilen minibüs düzeltilerek 
içerisindeki koyun, kümes hayvan-
ları ve eşyalarla birlikte yediemine 
teslim edilmek üzere çekici tarafın-
dan yoldan kaldırıldı. Kaza ile ilgili 
soruşturma sürüyor. n İHA

Konya-Antalya D-687 Karayo-
lunda seyir halindeki kamyon bari-
yerlere çarparak devrildi. Hurdaya 
dönen kamyonda bulunun sürücü 
kazayı yaralı olarak atlattı.

Konya-Antalya D-687 Karayo-
lu üzerinde meydana gelen trafik 
kazasında İbradı istikametinden 
Taşağıl istikametine gitmekte olan 
Lütfi K.'ın kullandığı 06 HC 2652 
plakalı kamyon sürücüsünün di-
reksiyon hakimiyetini kaybetmesi 
sonucu bariyere çarparak devrildi. 
Hurdaya dönen araçtan çıkartılan 
kamyon sürücüsü Lütfi K. 112 Acil 
Sağlık ekibinin olay yerindeki mü-
dahalesinin ardından Serik Devlet 
Hastanesine kaldırıldı. Kamyon 
sürücüsünün hayati tehlikesinin 
olmadığı öğrenildi.

ARAÇ KARŞI ŞERİDE GEÇTİ 
Sürücüsünün direksiyon haki-

miyetini kaybetmesi sonucu karşı 
şeride geçen araç otomobile çarptı. 
Kazada yaralanan 3 kişi hastaneye 
kaldırılarak tedavi altına alındı.

Kaza, Konya-Antalya D-687 
Karayolunda Konya istikametin-
den Taşağıl istikametine gitmekte 
olan Alaaddin E.’nin kullandığı 42 
ASV 053 plakalı hafif ticari araç 
Beydiğin mahallesine geldiğinde 
sürücüsünün direksiyon hakimi-
yetini kaybetmesi sonucu bari-
yerleri aşarak karşı şeride geçerek 
seyir halindeki Hayri Ç.’ın kullan-
dığı 06 EY 2608 plakalı otomobil-
le çarpıştı. Kazada yaralanan 42 
ASV 053 plakalı aracın sürücüsü 
Alaaddin E. ve aynı araçta yolcu 
olarak bulunan Hasan K. ve Sadet 
Ç. hastaneye kaldırıldı. Yaralıların 
hayati tehlikelerinin olmadığı bil-
dirildi. n İHA

Tarım işçilerini taşıyan 
minibüs devrildi: 12 yaralı

Konya-Antalya Yolu’nda
iki ayrı kaza yaşandı

Üniversitelerin açılmasına 
sayılı günler kala ev kiralayacak 
üniversite öğrencilerini Konya 
Emlakçılar Odası uyardı. Konya 
Emlakçılar Odası Başkanı Sedat 
Altınay Öğrencilerin mağdur 
olmaması için bir ev kiralarken 
yapmaları gerekenler konusun-
da bilgiler verdi. Başkan Altı-
nay, oda üyesi Emlakçıları ter-
cih ederek, öğrencilerin kendi 
haklarını güvenceye alabilecek-
lerini ve huzur içinde üniversi-
te hayatlarını geçirebilecekle-
rini ifade ederken, özellikle de 
kapora dolandırıcılarına karşı 
uyardı.

Üniversite kayıt işlemleri-
nin tamamlanması ardından 
öğrenciler ve veliler kiralık da-
ire telaşına düştü. Ev bulmanın 
zor olduğu bu dönemde Konya 
Emlakçılar Odası Başkanı Sedat 
Altınay veli ve öğrencileri uyar-
dı. Veli ve öğrencilere ev kirala-
ma konusunda dikkat etmeleri 
gerekenler konusunda uyaran 
Altınay şu tavsiyelerde bulun-
du; “Bulundukları memleket-
lerden kapora adı altında para 
talep eden ve odamız üyesi ol-
mayan hiçbir kimse ve emlakçı 
geçinen kişilere kesinlikle kira 
kapora işlemlerini yapmasınlar. 
Şu anda kapora dolandırıcıla-
rı mevcuttur. Onun için Kon-

ya Emlakçılar Odası ile Konya 
Ticaret Odasına kayıtlı Emlak 
ofislerini tercih ederlerse bu 
konuda hiçbir sıkıntı yaşama-
yacaklardır. Veli ve Öğrencile-
rimiz takıldıkları bir konu olur-
sa Konya Emlakçılar Odasını 
ararlarsa, çözüm yollarını her 
zaman bulmaya hazırız. Öğren-

cilerimiz bir an önce kiralık ev-
lerini bulmaları gerekmektedir. 
Çünkü arz talep doğrultusunda 
talep kiralık ev konusunda çok 
olursa öğrencilerimiz sıkıntı çe-
kebilirler. Özellikle ev sahiple-
rinin de duyarlı olmalarını isti-
yoruz. Her iki tarafta memnun 
kaldığı takdirde bu ev kiralama 
konusunu çözmüş oluruz. Biz-
ler hem ev sahiplerinin hem 
de öğrencilerimizin yanındayız. 
Öğrencilerimiz beğendikleri 
evler için emlakçılarla görüş-
menin ardından mağdur olma-
maları için sözleşme yapmalı, 
sözleşme imzalanırken emlak-
çının noterden Kira Yetkisi Söz-
leşmesi olması gerekiyor. Eğer 
emlakçının bu sözleşmesi yok 
ise ev sahibi ile sözleşme yap-

maları gerekiyor.”
PROSEDÜR NEYSE ONA UYUN

Konya Emlakçılar Odası 
Başkanı Sedat Altınay, kiralama 
yapacak öğrencilerin prosedür 
neyse ona uymaları gerektiği-
ni belirtti. Altınay, “Taşınmaz 
Ticareti Yetki Belgesi olan em-
lak ofislerinden yapacakları ki-
ralamalarda; kira kontratları, 
kiralayan kişi, kiraya veren ev 
sahibi, kefili ile birlikte kontrat 
düzenlenir.  Öğrencilerin, söz-
leşme yaparken dikkat etmesi 
gereken hususları da aktaran 
Altınay, “Öğrencilerin evi kira-
larken birinci dikkat edecekle-
ri; evin kendilerine uygun olup 
olmadığına bakacaklar. Evi be-
ğendilerse mutlaka sözleşme 
yaparken emlakçıda Kira Yet-
kisi Sözleşmesi, yok ise mal sa-
hibini çağırıp mutlaka imzasını 
kendisine attırmaları gerekir. 
Mal sahipleri imzaladıktan son-
ra Doğal Afet Sigortaları Kuru-
mu (DASK) Zorunlu Deprem Si-
gortasını yaparlar. Öğrenciler; 
elektrik, doğalgaz ve su abone-
liklerini de bu şekilde yapmış 
olurlar. Özellikle tutacakları 
yerlerde binadaki güvenlik or-
tamı öğrencilerimize uygun mu 
değil mi onlara da dikkat eder-
lerse kendileri için daha iyi ola-
caktır” diye konuştu.  n İHA

Sedat Altınay

‘Ev kiralarken 
dolandırılmayın’

Necmettin Erbakan Üniver-
sitesi, Kazakistan’ın Türkistan 
şehrinde bulunan Hoca Ahmet 
Yesevi Uluslararası Türk-Kazak 
Üniversitesi ile “Akademik İş 
Birliği Anlaşması” imzaladı.

Necmettin Erbakan Üniver-
sitesi (NEÜ), uluslararasılaşma 
strateji hedeflerine ulaşmak 
amacıyla attığı adımlara bir ye-
nisini daha ekledi. 

NEÜ Rektörü Prof. Dr. Cem 
Zorlu, NEÜ Dış İlişkilerden So-
rumlu Rektör Yardımcısı Prof. 
Dr. Mehmet Birekul ve NEÜ 
Dış İlişkiler Genel Koordina-

törü Prof. Dr. Fırat Yaldız, Ka-
zakistan’ın Türkistan şehrinde 
bulunan Hoca Ahmet Yesevi 
Uluslararası Türk-Kazak Üni-
versitesine iş birliği ziyareti 
gerçekleştirdi. 

Ziyarette NEÜ Rektörü Prof. 
Dr. Cem Zorlu ve Hoca Ahmet 
Yesevi Uluslararası Türk-Kazak 
Üniversitesi Rektör Vekili Prof. 
Dr. Naci Genç, iki üniversite 
arasındaki iş birliğinin gelişti-
rilmesi amacıyla “Akademik İş 
Birliği Anlaşması” imzaladı.

İki üniversite arasında ortak 
projeler hazırlanması, öğren-

ci ve öğretim üyesi değişimi, 
ortak yayınlar gibi konuların 
görüşüldüğü toplantıya Hoca 

Ahmet Yesevi Uluslararası 
Türk-Kazak Üniversitesi Rektör 
Yardımcısı Dr. Mustafa Giritli-

oğlu, Prof. Dr. Casim Avcı, Prof. 
Dr. Selahattin Avşaroğlu ve Dr. 
Mehmet Kamil Yaşaroğlu katıl-
dı.
ULUSLARARASILAŞMAYA ÇOK 

ÖNEM VERİYORUZ
İş birliği anlaşması sonra-

sı açıklamalarda bulunan NEÜ 
Rektörü Prof. Dr. Cem Zorlu, 
üniversite olarak uluslararası 
iş birliklerine önem verdikleri-
ni ifade ederek, “Bu kapsamda 
kurulmuş idari birimlerimiz ve 
koordinatörlüklerimiz var. Nec-
mettin Erbakan Üniversitesi 
özel sektör ve kamu kurumla-

rı ile kurduğu güçlü bağlar ile 
ön plana çıkan bir üniversite. 
Yüksek öğrenimin sürekli artan 
uluslararasılaşmasının farkın-
dayız. Bu nedenle uluslararası 
iş birliği anlaşmaları imzalaya-
rak öğrencilerimizi ve akade-
misyenlerimizi dünya çapında-
ki girişimlerde yer almaları için 
aktif olarak desteklemeye de-
vam ediyor, ayrıca uluslararası 
lisans ve lisansüstü öğrencileri, 
genç araştırmacıları ve tanın-
mış akademisyenleri üniversi-
temizde ağırlıyoruz” dedi.   
n HABER MERKEZİ

NEÜ uluslararası bir işbirliğine daha imza attı
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Araştırmacı-Yazar Muzaffer Tulukcu, Akören Tarihi’ni kaleme almayı sürdürüyor. Akören’in Hüzünlü ailelerine 
yer veren Tulukcu, ilçede erken yaşta hayatını kaybeden isimleri ve geride kalan ailelerinin yaşadıklarını ele alıyor 

Hayata erken veda ettiler

14 Yaşında trafik kazasında vefat eden Arif 
Özden’in torunu Simge Nur Etcik’in 4 organı 4 ayrı 

hastaya umut olmuştu

Rahmetli Ahmet Çelebi’nin kabri 
Akören Orta Mezarlık’ta

Dünyasına doymadan 9 yaşında vefat eden Ayşe Taşbaş’ın 
kabri Akören Kadıburnu Mezarlığı Belen Tepesi girişinde

Dede adı Abdülkadir Taskıran Tıp eğiti-
mini Türkistan’da sürdürüyordu

Rahmetli Kemal Tasbaş’ın üç çocuğu 
Ayşe Mustafa ve Feyza

Abdülkadir Taşkıran’ın kabri Konya 
Üçler Mezarlığı’nda

Araştırmacı-Yazar Muzaffer 
Tulukcu, Akören Tarihi’ni kale-
me almayı sürdürüyor. Tuluk-
cu’nun ilçedeki hüzünlü aileleri 
anlattığı yazısı; 

14 YAŞINDA TRAFİK KAZASINA 
KURBAN GİDEN VE ORGANLARI 

BAĞIŞLANAN İLK 
AKÖRENLİ: SİMGE NUR ETCİK
Karayolları Konya 3.  Bölge 

Müdürlüğü’nden emekli Rah-
metliler Arif Özden- Şerife Öz-
den (Gültekin) çiftinin torun-
ları Ali Rıza Etci -Sabahat Etci 
(Özden) büyük çocukları Simge 
Nur Etci 2 Mart 2009 pazartesi 
günü okul çıkışı karşıdan karşıya 
geçerken araç çarpması sonucu 
ağır yaralandı. 4 günlük hayat 
mücadelesi sonrası vefat etti ve 
7 Mart 2009 Cumartesi günü 
Ulurmak Mezarlığı’na defnedil-
di.

1996 doğumlu 14 yaşında 
Rahmetli olan Simge Nur Etci 
Taşkentli babası A.Rıza Etci Sa-
bahat Etci annesinin takdire 
şayan anlayışları ile kalbi İstan-
bul'da ,  böbrek ve karaciğeri 
Antalya'da, akciğeri ise İstan-
bul'da umutla bekleyen hastala-
ra şifa olmuştu.

Bu güzel anlayış bu konuda 
Akören’in ilki olarak tarih sayfa-
larına geçmiş oldu.
21 YAŞINDA SAPANCA GÖLÜ'NDE 

VEFAT EDEN İSMAİL DOĞANER
1962 tarihinde Konya'da 

doğan İsmail Doğaner'in baba-
sı Koca Eyüp lakabı ile tanınan 
rahmetliler Eyüp Doğaner, an-
nesi ise Avdanlı Ümmü Hanım 
(Keklik).

İsmail Doğaner Zafer İlkoku-
lu devamında Devrim Ortaoku-
lu sonrası 1979-1980 öğretim 
yılında Konya Gazi Lisesi'nden 
mezun oldu. Ailesindeki bü-
yüklerden okuyan olmadığı hal-
de evin en küçüğü İsmail Do-
ğaner'in eğitime merakı hayli 
yüksekti. Genç İsmail bu feyzi 
Akıncılar Derneği yapılanma-
sından almıştı. Nitekim İsmail 
Doğaner Üniversite imtihanın-
da başarılı oldu ve 1980-1981 
öğretim yılında İstanbul Teknik 
Üniversitesi'ne bağlı Sakarya 
Devlet Mimarlık Mühendislik 
Fakültesi Endüstri Mühendis-
liği’ni kazandı. Kiralık öğrenci 
evlerinde kendi gönüldaşları ile 
kalan Doğaner 3. sınıf öğrencisi 
iken 6 Ağustos 1983 Cumartesi 
günü arkadaşlarının ısrarı üzeri-
ne Sapanca Gölü'ne serinlemeye 
gitmişti. Yüzme bilmediği için 
arkadaşlarıyla gölün sığ olan ye-
rine girdi. Bir süre sonra bu sığ 
yerde 3-5 arkadaşı ile birlikte 
voleybol oynamaya başladılar, 
gölün sığ olan yerin hemen di-
binin aniden derinleştiği bilin-

miyordu. Oyunun heyecanından 
farkı olmayınca İsmail Doğaner 
derin kısma geçince batmaya 
başladı, arkadaşları ve orada 
olan yabancı bir kişinin çabası-
na rağmen olan oldu ve İsmail 
Doğaner suyun dışına kumsala 
aldılar orada olan bir doktorun 
suni teneffüs yaptırması sonra-
sı orada olan bir pikapla Kocaeli 
Devlet Hastanesi'ne ulaşıldı ama 
ne çare arkadaşları İsmail Doğa-
ner vefat etmişti.

Çok geçmeden acılı haber 
Konya'ya ailesine ulaştı. Enişte 
Durali Tangur ağabeyler Zafer, 
Uğur ve arkadaşları Mehmet 
2 araç ile yola çıktılar ve cena-
zelerini Konya'ya getirdiler. 21 
yaşında Rahmetli olan İsmail 
Doğaner İğdeli Cami’de ikindi 
namazı sonrası kılınan cenaze 
namazı ile Ulurmak Mezarlığı’na 
defnedildi. 

22 YAŞINDA 3 YILLIK 
GELİN İKEN TOPRAĞA VERİLEN 

NACİYE SOYCAK (KOÇ)
Koç Osman'ın Hamdi ve Pa-

la'nın hafız Mehmet Mınık'ın kızı 
Nafiye Hanım ailesinin kızları 
olan Naciye Koç 1957 yılında 
Akören'de doğdu. Nesibe Ergülc 
an, Arap Sait'in kızı Fadim ve 
Sarıların Rahimin kızı Fadima-
na Şeker yakın arkadaşlarıydı. 
İçi dışı bir temiz bir ruha sahip 
Naciye Hanım 1976 tarihinde 

Davulcu Hilim’in küçük oğlu 
Mehmet Soycak ile evlendi. Bir 
süre sonra doğan oğullarına 
Hilmi adını verdiler, ne yazık ki 
Hilmi 6 aylıkken 11 Mart 1978 
tarihinde vefat etti. Aradan çok 
geçmeden ikinci çocuğuna ha-
mile olunca Mehmet Soycak abi-
si Hüseyin Soycak’ın yakın arka-
daşı Fahrettin Dinç'in aracıyla o 
yıllarda Zafer meydanında olan 
Doğumevi’ne yatırıp kendisi de 
Ankara'da rahatsız olan ağabe-
yi Hüseyin Soycak’ı ziyaret için 
Dışkapı Sosyal Sigortalar Has-
tanesi'ne gider ve ziyaret son-
rası Konya’ya döner. Hanımının 
vefat ettiğini haber alınca öğle 
otobüsü ile Akören'e döner.

 O yıllarda herkes de araç 
olmadığı gibi cenaze aracı da 
yoktur. Akören'in ilk itfaiyeci-
si ve Hanımının akrabası M.Ali 
Mınık (Pala)’nın ricası ile o yıl-
ların gönüllüsü Mustafa Ertaş'ın 
Skoda aracı ile cenaze Akören'e 
getirilir. Öğle namazı sonrası 
Kadıburnu Mezarlığı’na defne-
dildi. (9 Mart 1979) 22 yaşında 
hanımını kaybeden, Mehmet 
Soycak 24 günce babasını, çok 
geçmeden de abisini kaybederek 
hüzünlü mü hüzünlü bir yılı ol-
muştu.

37 YAŞINDA İKİ ÇOCUK BABASI 
İKEN VEFA EDEN AHMET ÇELEBİ

9 Mayıs 1993 tarihinde Ka-

radeniz Ereğli'de 37 yaşında 
vefat eden Ahmet Çelebi 11 
Nisan 1956 Akören'de doğdu. 
Baba Hacı Ömerlerden Rahmet-
li Kemal Çelebi anne ise Hasan 
Hocagilden Celal kızı Rahmetli 
Kadriye Gültekin idi. Ahmet Çe-
lebi Akören Gazi Mustafa Kemal 
İlkokulu'nda Mehmet Bağcı ve 
Hilmi Can öğretmenlerde oku-
du, Akören Ortaokulu sonrası 
Konya Endüstri Meslek lise-
sinden mezun oldu. 6 ay kadar 
İskenderun Demir Çelik fabri-
kasında çalıştıktan sonra aynı 
yıl 1976'da Ereğli Demir Çelik 
Fabrikası Genel Müdür Yardım-
cısı olan dayısı Ö.Ali Gültekin'in 
ilgisi ile Karadeniz Ereğli'de işe 
başladı. 1975 yılı Mart ayında 
İzmir Bornova'da topçu olarak 
askerliğe başladı. Tekirdağ'da 
vatan borcunu tamamladı. Ter-
his öncesi Alaplı’da olan Ahmet 
Çelebi, askerlik dönüşü Ereğli'ye 
yerleşti. 8 Mayıs 1993 günü kalp 
krizi geçirince SSK Hastane-
si'ne yatırıldı, ne yazık ki bir gün 
sonra sabaha karşı vefat etti ve 
aynı gün akşam namazını yakın 
Akören Orta Mezarlık’ta toprağa 
verildi.

 Rahmetli Ahmet Çelebi ha-
lasının kızı Ipıl Alısı’nın kızı Ha-
tice hanımla evli olup İlknur ve 
Mustafa Kemal adlarında iki ço-
cuk babasıydı. 

AYŞE TAŞBAŞ
1972 tarihinde Akören'de 

doğdu. Babası öğretmen Rah-
metli Kemal Taşbaş, annesi 
Mehmet Emin Bilgiç Hoca’nın 
kızı Gülsüme Hanım. Ayşe Taş-
baş ailenin 2. çocuğuydu. Akö-
ren Gazi Mustafa Kemal İlkoku-
lu'nda 1. sınıfı Necati Çoban, 2. 
ve 3. sınıfı Hikmet Bilgiç öğret-
menlerde okudu. 1981 yılı yaz 
tatilinde ailecek yakın akrabala-
rı ile Akören Yarımca Mevkiine 
traktör ile Bostan bozmaya gidil-
di. Ne yazık ki dikkatsizlik çocuk 
aklı, traktör römorku altında ka-
lan 9 yaşındaki Ayşe Taşbaş olay 
yerinde vefat etti. Olay akşam 
üzeri olunca ertesi günü Ka-
dıburnu mezarlığına defnedildi.

3 ÇOCUK BABASI 35 YAŞINDA 
VEFAT EDEN: MEHMET ERCAN

1 Ocak 1963 tarihinde Kon-
ya'da doğdu. Babası Akören'den 
1940'lı yıllarda Konya'ya göç 
eden (Sarı) Ahmet'in oğlu D. Ali 
Ercan, annesi Konyalı Ahmet 
Tolunay kızı Kübra Hanım. Ferit-
paşa İlkokulu, Devrim Ortaokulu 
sonrası askerlik vazifesine kadar 
Mustafa Kamışçıoğlu'nun yanın-
da çıraklık ve kalfalık yaparak 
radyo ve TV ustası oldu. Asker-
liğini havacı olarak Kütahya ve 
İstanbul'da yaptı. 12 Ekim 1986 
tarihinde Akören'de ikamet eden 
H.Ali Harmancı'nın kızı Firdevs 

hanımla evlendi ve Aydınlıkev-
ler’e elektronikçi dükkanı açtı. 
1989 yılında eniştesi Eyüp İyi-
bahçıvan'ın teklifi ile Karaman'a 
taşındı. Bir taraftan Karsa Biskü-
vi fabrikasında çalışırken mesai 
saatleri dışı ve cumartesi pazar 
günleri elektronik dükkanı ça-
lıştırmaya devam etti. Çalışma 
temposu yoğun olunca kalbinde 
zaman zaman sıkıntı vermeye 
başladı.

Bu çerçevede Karaman Dev-
let ve Konya Sigorta Hastane-
si’nde yapılan tetkikler ve 2 
haftalık ilaç tedavisi sonrası An-
kara'ya sevk gerçekleşti. Olayın 
ciddiyetine binaen akrabaları 
olan Pilot Osman Alp'in ilgisiyle 
2 hafta İstanbul'da kalan Meh-
met Ercan, Siyami Ersek Kalp 
Damar ve Göğüs Hastanesi’nde 
ameliyat oldu. 10 gün sonra kal-
bi duran Ercan'a ikinci bir ameli-
yat yapıldı. Sağlığına kavuştu ve 
Karaman'a giderek işine döndü. 
Baba ve annesinin Hac yolculu-
ğu nedeniyle hanımı ve üç oğlu 
ile birlikte Mehmet Ercan 70 
plakası ile birlikte Konya'ya gi-
den 9 Aralık 1998 akşamı Hac 
için eksikleri almak için Kayın-
pederi Hasan Ali Yarımca ile 
Afra Alışveriş merkezine gidilir. 
Eksik olan siparişi almak için 2. 
kez mağazaya giren Mehmet Er-
can aniden rahatsızlanır ve gö-
revliler sedye ile onu hastaneye 
götürürler. Ne yazık ki 35 yaşın-
da rahmetli olur ve morga kaldı-
rılır ve ertesi günü Sultan Selim 
Camii'nde öğle namazı sonrası 
kılınan cenaze namazı sonrası 
Üçler mezarlığına defnedildi.

35 yaşında Rahmetli olan 
Mehmet Ercan, Hasan Ali Ya-
rımca'nın kızı Firdevs hanımla 
evli olup Durmuş Ali, Hasan Ali 
ve Muhammed Ali adında 3 oğ-
lan babasıydı.

TÜRKİSTAN'DA 
23 YAŞINDA VEFAT EDEN 
ABDULKADİR TAŞKIRAN

Kazakistan’ın Türkistan şehri 
Ahmet Yesevi Üniversitesi Tıp 
Fakültesi 4. sınıf öğrencisi iken 
15 Şubat 2009 tarihinde saba-
ha karşı kalp krizi geçirerek 22 
yaşında vefat eden dede adı Ab-
dulkadir Taşkıran 18 Şubat 2009 
Çarşamba günü Konya Sultan 
Selim Camii'nden ikindi namazı 
sonrası dönemin müftü yardım-
cısı hemşehrimiz Mustafa Ço-
ban’ın kıldırdığı cenaze namazı 
sonrası Üçler mezarlığına defne-
dilmişti. 3 Kasım 1986 doğumlu 
rahmetli Abdulkadir Taşkıran'ın 
babası PTT emeklisi Zeki Taşkı-
ran, annesi ise hemşehrimiz Tu-
ran Narin Erdemir çiftinin kızları 
Nevin Hanım. Çocukların Neşe, 
A. Kadir ve Turan.

21 Yaşında Sapanca Gölü’nde boğularak vefat eden İsmail Doğaner 
yüksek öğrenimini Sakarya da sürdürüyordu

Enişte Durali Tangur rahmetli İsmail Doğaner’e 
Uluırmak Mezarlığı’nda duada

Rahmetli Mehmet Soycak iki yıllık evliyken 
kaybettiği hanımının kabri başında

Mehmet Ercan 3 çocuk babasıydı

Çelebi Ailesi

Ahmet Çelebi 37 yaşında Karadeniz Ereğli’de 
vefat etmişti İsmail Doğaner Akıncılar Derneği’nden feyz almıştı

Ailesine acılar yaşatan Ayşe Taşbaş Akören 
Yarımca mevkiinde traktör römorku altında 

kalarak can vermişti Mehmet Ercan 35 yaşında rahmetli olmuştu
22 Yaşında rahmetli olan Naciye Soycak henüz 3 

yıllık gelindi
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Tecrübeli, Teknik Resim OkuyabilenTecrübeli, Teknik Resim Okuyabilen
 Kaynakçılar Kaynakçılar 
TornacılarTornacılar 
BoyacılarBoyacılar

Değirmen sektöründe tecrübesi Değirmen sektöründe tecrübesi 
bulunan, elek kasasından anlayan bulunan, elek kasasından anlayan 

MarangozMarangoz
  Alınacaktır.

Müracaatlar şahsen yapılacaktır.

Firmamız bünyesinde 
istihdam edilmek üzere ;

Konya Büyükşehir Belediyesi 
KOSKİ Genel Müdürlüğü, Türki-
ye’deki su ve kanalizasyon ida-
relerinin çalışmalarını incelemek 
üzere Konya’ya gelen Özbekistan-

lı teknik heyete ev sahipliği yaptı.
Dünya Bankası’nın yönlen-

dirmesiyle Türkiye’ye gelen 18 
kişilik heyet, Türkiye’deki su 
yönetimi deneyimlerini yerinde 

incelemek ve bilgi alışverişinde 
bulunmak amacıyla gerçekleş-
tirdikleri bu ziyarette, KOSKİ’nin 
önemli uygulamalarını yerinde 
gözlemledi.

ZİYARETTE SU YÖNETİMİ VE 
ARITMA SÜREÇLERİ İNCELENDİ
Heyet, Konya Büyükşehir Bele-

diyesi KOSKİ Genel Müdürlüğü’n-
de yapılan görüşmelerde özellikle 
Coğrafi Bilgi Sistemi (CBS) ve fiziki 
su kayıp-kaçakla mücadele üzerine 
ayrıntılı bilgi aldı. Bu sistemlerin, 
su kaynaklarının korunmasında ve 
sürdürülebilir yönetimde ne denli 
önemli olduğuna dikkat çekilen ge-
zide heyet üyeleri, Konya Merkez 
Atıksu Arıtma Tesisleri’ni de ziyaret 
ederek, atık suların nasıl arıtıldığı ve 
arıtılmış suyun tekrar kullanımına 
ilişkin süreçlerin neler olduğu konu-

sunda yerinde bilgilendirildi.
MOR ŞEBEKE SİSTEMİ 

HAYRAN BIRAKTI
Özbekistanlı heyet, özellikle arı-

tılmış suyun yeniden kullanımı ve 
içme suyu temini ile arıtım süreçle-
ri hakkında detaylı bilgi aldı. Konya 
Büyükşehir Belediyesi KOSKİ Genel 
Müdürlüğü tarafından dünya lite-
ratürüne kazandırılan, arıtılmış atık 
suların yeşil alanlarda kullanılmasını 
sağlayan “Mor Şebeke” ile ilgili hay-
ranlıklarını dile getiren heyet üyele-
ri, bu süreçlerin verimliliği ve suyun 
tekrar kullanıma kazandırılması ko-
nusundaki uygulamaların önemine 

dikkat çektiler. Konya Büyükşehir 
Belediyesi’nin su yönetimi alanında-
ki deneyimlerinin, Özbekistan’daki 
su ve kanalizasyon idarelerine il-
ham verebileceği ifade eden Heyet 
Başkanı Dr. Shavkat Rakhmatulla-
ev, gösterilen misafirperverlik ve 
paylaşılan değerli bilgiler dolayısıyla 
KOSKİ Genel Müdürlüğü’ne teşek-
kürlerini iletti. Dr. Rakhmatullaev, 
Türkiye’nin su yönetimi konusunda 
geliştirdiği başarılı uygulamaların, 
Özbekistan’da da benzer projelerin 
hayata geçirilmesi için önemli bir ör-
nek teşkil edeceğini belirtti. 
n HABER MERKEZİ 

Konya’nın su altyapısına hayran kaldılar

ELEMAN İLANI
ÇÖZÜM MERKEZİ
444 51 58

ARADIĞINIZ
ELEMAN

ARADIĞINIZ İŞ
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Fadime- Abdullah Efe çiftinin kızı Ru-
meysa ile Seniye- Erdoğan Yeşilyurt çiftinin 
oğlu Ertan, Ordu’da düzenlenen düğün 
merasimi ile dünyaevine girdi. Genç çifti ve 
ailelerini mutlu günlerinde sevenleri ve ya-

kınları yalnız bırakmadı. Rumeysa ve Ertan 
misafirlerini, “Düğün törenimize davetlisi-
niz” mesajı ile davet etti. Efe ve Yeşilyurt 
aileleri misafirlerini kapıda karşılayarak 
davetlilerin ‘Hayırlı olsun’ dileklerini kabul 

etti.  Konya Yenigün Gazetesi olarak Efe ve 
Yeşilyurt ailelerini tebrik ederken, Rumey-
sa- Ertan Yeşilyurt çiftine bir ömür boyu 
mutluluklar dileriz..    
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Efe ve Yeşilyurt aileleri akraba oldu

Gayrimenkulün her zaman uzun vadede iyi bir yatırım aracı olduğuna dikkat çeken KOMÜT Baş-
kanı Adem Bulut, gayrimenkul fiyatlarının mevcut haliyle alınabilecek seviyede olduğunu söyledi

Bulut: Gayrimenkul 
almanın tam zamanı

Mistik coşku başladı
Kültür ve Turizm Bakan-

lığı’nın Türkiye Kültür Yolu 
Festivali kapsamında Konya 
Büyükşehir Belediyesi ile bir-
likte düzenlediği 21. Uluslara-
rası Konya Mistik Müzik Fes-
tivali, Mevlana Meydanı’nda, 
“99 Neyzen ve 99 Semazen” 
programı ile başladı. Etkinli-
ğin ilk konserini ise Selçuklu 
Kongre Merkezi’nde Azerbay-
can’dan Miralem Miralemov 
verdi. 21. Uluslararası Konya 
Mistik Müzik Festivali, farklı 
ülkelerden sanatçıların katı-
lımı ve çeşitli etkinliklerle 30 
Eylül’e kadar devam edecek. 

Kültür ve Turizm Bakan-
lığı’nın Türkiye Kültür Yolu 
Festivali kapsamında Konya 
Büyükşehir Belediyesi ile bir-
likte düzenlediği 21. Ulus-
lararası Konya Mistik Müzik 
Festivali başladı. Festivalin 
açılış etkinlikleri kapsamın-
da ilk olarak Mevlana Mey-
danı’nda bir araya gelen 99 
neyzen, gerçekleştirdikleri 
ney dinletisiyle vatandaşları 
manevi bir yolculuğa çıkardı. 
Ney dinletisinin ardından 99 
semazen, “Tevhid”, “Tekbir”, 
“Salat-ı Umiye” ve “Niyaz” 
ilahisiyle ayini şerifi icra etti. 
Ayrıca açılış programı kap-
samında Ru-Be-Ru- Yüzyüze 
Devran Türk Tasavvuf Musi-
kisi konseri gerçekleştirildi. 
Konya Büyükşehir Belediye 
Başkan Vekili Mustafa Uzbaş, 
21. Uluslararası Konya Mis-

tik Müzik Festivali’nde emeği 
geçen herkese teşekkür ede-
rek, festivalin güzel geçmesi 
temennisinde bulundu. Festi-
valin akşam etkinlikleri kap-
samında ise Azerbaycan’dan 
sanatçı Miralem Miralemov 
Selçuklu Kongre Merkezi’nde 
sahne aldı.

KONYA’DA 30 EYÜL’E KADAR 
MİSTİK MÜZİK RÜZGARI ESECEK

30 Eylül’e kadar devam 
edecek 21. Uluslararası Konya 
Mistik Müzik Festivali kapsa-
mında her gün 17.00’de halka 
açık etkinlikler; yine her gün 
20.30’da  Selçuklu Kongre 
Merkezi’nde farklı ülkelerden 
sanatçıların katıldığı konserler 
yapılacak.

MİSTİK MÜZİK KAMPI VE 
ÇOCUK ETKİNLİKLERİ 

Ayrıca, 22-26 Eylül tarih-
leri arasında her gün 13.00-
17.00 saatleri arasında Kon-
ya Büyükşehir Belediyesi Taş 
Bina Kültür Sanat’ta akade-
misyenlerin katılımıyla Mistik 
Müzik Kampı düzenlenecek. 
27-29 Eylül arası her gün saat 
16.00-19.00 arasında ise Kül-
türpark Amfi Tiyatro’da ço-
cuklar için çok sayıda etkinlik 
gerçekleşecek.

Dünyanın önde gelen fes-
tivallerinden olan Uluslararası 
Konya Mistik Müzik Festivali 
için detaylı bilgilere “mistik-
muzikfestivali.com.tr” adre-
sinden ulaşılabiliyor.  
n HABER MERKEZİ

Enflasyonun yavaşladığı şu 
dönemde inşaat maliyetlerin-
de ve gayrimenkul fiyatlarında 
bir artış beklenmezken arz-talep 
dengesinden dolayı gayrimenkul 
fiyatları düşük seviyelerde seyre-
diyor. ‘Şu dönemde ev almanın 
zamanı’ diyen Konya Müteahhit-
ler Birliği Derneği Başkanı Adem 
Bulut, “Maliyet ve satışa baktığı-
mız zaman karlılık çok düşük za-
ten. Hesaplama yaptığımızda 2 yıl 
içerisinde birisi 2 kilo altını varken 
altını bozduruyor, ev alıyor ve 2 yıl 
sonra evi satıyor. 2 yıl sonraki sat-
tığı ev şu andaki 2 buçuk kilo al-
tına tekabül ediyor. Hem altından 
kazanmış oluyor hem de altının 
kendisinden kazanmış oluyor. Yani 
gayrimenkul her zaman uzun va-
dede iyi bir doğru yatırım aracı. Şu 
mevcut haliyle de alınabilecek se-
viyede. Parası olanın hemen gidip 
ev alması gerekiyor. Hem ekono-
miye canlılık katması lazım, hem 
ekonomiye katkı sağlaması lazım 
hem de kendi adına bir yatırım 
yapması lazım. Ev ihtiyacı varsa 
alıp oturması lazım” diye konuştu.  

“MALİYET RAKAMLARI 
ÇOK REEL GÖRÜNMÜYOR”
Hazine ve Maliye Bakanlı-

ğı ile Çevre, Şehircilik ve İklim 
Değişikliği Bakanlığı tarafından 
gelecek yıl için bina metrekare 
normal inşaat maliyet bedelle-
ri belirlenirken mesken binala-
rı açısından metrekare normal 
inşaat maliyet bedelinin asgari 
ve azami sınırları, lüks inşaatlar 
için 7 bin 740,78 lira ile 16 bin 
967,51 lira, birinci sınıf inşaat-
lar için 3 bin 266,73 lira ile 11 
bin 346,71 lira olacak. Maliye 
Bakanlığı’nın açıkladığı maliyet 
rakamlarının çok reel görün-

mediğini aktaran Başkan Bulut, 
“Bizim şu andaki rakamlarımız 
birinci sınıf da olsa, ikinci sınıf 
da olsa, lüks binalar da olsa 10 
bin TL ile 20 bin TL arasında bir 
rakamla gidip geliyor. Aslında 
bu açıklanan rakamlar çok bizi 
yansıtmıyor” şeklinde konuştu.  

“İNŞAAT MALİYETLERİ ESKİ 
HIZIYLA YÜKSELMİYOR”

Geçtiğimiz yıldan bu yana 
ekonomi ile alakalı alınan ted-
birlerin inşaat sektöründe de 

kendisini göstermeye başladığı-
nı belirten Bulut, “İnşaat mali-
yetleri eski hızıyla yükselmiyor. 
Geçtiğimiz sene inşaat sektörü 
açısından en sıkıntılı yıl oldu. 
Daha önce hiç yaşamadığımız 
zorlukta bir yıl oldu. Hem Tür-
kiye ekonomisi hem de inşaat 
sektörü olarak çok ciddi bir enf-
lasyonla karşı karşıya kaldık. Ne 
maliyetleri durdurabildik ne iş-
çilik sorunlarının önüne geçebil-
dik ne de satışla alakalı baktığı-
mızda yerine koyabildik. Tabir-i 
caizse, ‘Satalım mı satmayalım 
mı’ tereddütü yaşadığımız bir 
yıldı. Geçen sene seçimden son-
raki Maliye Bakanı değişikliğiyle 
birlikte ülkedeki daralma, eko-
nomideki o sıkılaştırma politika-
sı, enflasyonu durdurma çabası 
şu anda bütün Türkiye ekono-
misinde olduğu gibi inşaat sek-
töründe de kendini göstermeye 
başladı” dedi.

“ÜRETTİĞİMİZ MALI 
SATMAKTA ZORLANIYORUZ”
İnşaat sektöründeki en gün-

cel ve büyük sorunun satış oldu-
ğunun altını çizen Başkan Bulut, 
“Faiz ile alakalı uygulanan poli-
tika bizim satışımızı engelliyor. 
İnsanlar ellerindeki mevcut pa-
raları ister istemez mevduatlar 
ve faize yatırıyor. Ev arsa veya 
herhangi bir gayrimenkul almı-
yor. Devletin öncelikli olarak bu 
duruma bir an önce bir çözüm 
bulması gerekiyor” ifadelerini 
kullandı. 

“ARSA MALİYETİ 
EN BÜYÜK SIKINTI”

Gelecek yıl ile alakalı ön-
görülerini de aktaran Başkan 
Bulut, “Gelecek yıl çok hızlı bir 
artış beklemiyorum. Çünkü ar-
tık enflasyonun durduğu, ya-
vaşladığı veya gerilemeye yüz 
tuttuğu bir dönemim içerisinde-
yiz. Maliye Bakanlığı’nın yıl sonu 
tahminlerine baktığımız zaman 
yüzde 40'larda bir enflasyon 
öngörülüyor. Artık bazı şeylerin 
baskılanması ile maliyetlerin de 
duracağını daha aşağı çekece-
ğini düşünüyorum. Baktığımız 
zaman bizim durduramadığımız 
en büyük maliyetlerden birisi 
arsa maliyeti. Çünkü bizim in-
şaattaki maliyetin yüzde 40'ını, 
yüzde 45'ini, yüzde 50'sini teşkil 
eden şey arsa. Yani arsa olma-
dan inşaat yapma şansınız yok. 
Biz hep işçiliği, inşaat malzeme-
lerini ve inşaat malzemesi artışı-
nı konuşuyoruz. Ama şu andaki 
en büyük sıkıntımız bizim aslın-
da arsa maliyetimiz. Eğer arsa 
maliyetlerini durduramazsak 
inşaat maliyetleri oradan da art-
maya devam edecek. Haliyle ev 
fiyatları yükselmeye devam ede-
cek” diyerek sözlerine son verdi. 
n HABER MERKEZİ 

Adem Bulut
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Karatay Belediyesi’nin kurum 
çalışanları arasındaki dostluğu 
daha da pekiştirmek ve persone-
lin motivasyonu artırmak amacıy-
la düzenlediği “Karatay Belediyesi 
Birimler Arası Futbol Turnuvası” 
başladı. Artık belediyede gele-
neksel hale gelen ve oldukça çe-
kişmeli karşılaşmalara sahne olan 
turnuvada 14 birimden 196 per-
sonel mücadele ediyor.  Karatay 
Belediyesi’nde geleneksel hale 
gelen Birimler Arası Futbol Tur-
nuvası, bu yıl da coşkulu bir baş-
langıç yaptı. Turnuva, belediye 
çalışanları arasındaki dayanışmayı 
ve dostluk bağlarını güçlendirme-
nin yanı sıra futbolun birleştirici 
gücüyle çalışanları bir araya getir-
meyi hedefliyor. 

TURNUVA TAKIM RUHUNU 
GELİŞTİRİYOR, DOSTLUĞU PEKİŞTİRİYOR

Futbolun hem fiziksel hem 
de mental sağlığa olan olumlu 

etkilerini vurgulayan organizas-
yon, katılımcılara yoğun iş tem-
posundan bir nebze olsun uzak-
laşma fırsatı sunuyor. Turnuva, 
rekabetin ötesinde, çalışanlar 
arasında daha yakın ilişkiler 
kurmayı ve takım ruhunu geliş-

tirmeyi de amaçlıyor.  Karşehir 
Halı Sahası’nda başlayan müca-
deleler kapsamındaki turnuvada 
belediye bünyesindeki birimle-
rin personelinden oluşan 14 ta-
kım mücadele ediyor. Yedeklerle 
birlikte 196 personelin yer aldığı 

turnuva, 13 Kasım’a kadar de-
vam edecek. 

BAŞKAN HASAN KILCA’DAN TÜM 
TAKIMLARA BAŞARILAR DİLEĞİ
Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca, 

artık geleneksel hale gelen Karatay Bele-
diyesi Birimler Arası Futbol Turnuvası’nın 
birimler arasında dayanışmayı arttırdığına 
dikkat çekti.  Sporun insanları bir araya 
getiren ve motive eden evrensel bir dil ol-
duğuna dikkat çeken Başkan Hasan Kılca; 
“Birimler Arası Futbol Turnuvamızı gele-
neksel hale getirdik. Oldukça çekişmeli ve 
keyif dolu anların yaşandığı turnuvaya ka-
tılan tüm takımlarımıza ve mesai arkadaş-
larıma başarılar diliyorum. Müsabakaların 
tatlı rekabet ve dostluk içinde geçmesi biz-
leri mutlu ediyor.  Bu turnuva, sadece spor 
yapmakla kalmayıp, aynı zamanda birim-
lerimiz arasında dayanışmayı artırıyor ve 
hepimize büyük bir moral kaynağı oluyor. 
Turnuvamızda mücadele edecek tüm ta-
kımlarımıza başarılar diliyorum” dedi.  
n SPOR SERVİSİ

Karatay Belediyesi’nde geleneksel hale gelen Birimler Arası Futbol Turnuvası, bu yıl da coşkulu bir başlangıç yaptı. Turnuva, belediye çalışan-
ları arasındaki dayanışmayı ve dostluk bağlarını güçlendirmenin yanı sıra futbolun birleştirici gücüyle çalışanları bir araya getirmeyi hedefliyor.

Konya Büyükşehir evinde galip
Türkiye Sigorta Basketbol Ligi 2024-25 se-
zonu ikinci  hafta maçında Konya Büyükşehir 
Belediye Spor evinde  Çağdaş Bodrum Spor’u 
ağırladı. Mücadele Konya Büyükşehir Belediye 
Spor’un 93-84 üstünlüğü ile sona erdi.  Maçın 
ardından Konya Büyükşehir Belediye Spor so-
yunma odasında büyük mutluluk yaşandı.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Hakeme rağmen 1 Puan
TFF 3. Lig 3. Grup’ta mücadele 
eden Yapalı İnşaat 1922 Kon-
yaspor, ligin 3. hafta maçında 
sahasında Pazarspor’u konuk 
etti. Mücadele 0-0 beraberlik ile 
sonuçlandı.  Mücadeleyi TÜMO-
SAN Konyaspor Başkanı Ömer 
Korkmaz, TÜMOSAN Konyaspor 
As Başkanı Osman Baharoğlu, Ya-
palı İnşaat 1922 Konyaspor Kulüp 
Başkanı Muhammet Mustafa Ka-
riman ve Yönetim Kurulu Üyeleri 
yakından takip etti. 

HAKEMİN KARARLARI 
TEPKİ TOPLADI

Selçuk Üniversitesi 15 Temmuz 
Stadyumunda oynanan Zonguldak 
bölgesi hakemi Eren Gökmen ve 

ekibinin maç boyunca verdiği ka-
rarlar taraftarların ve Yapalı İnşaat 
1922 Konyaspor yöneticilerin tep-
kisi ile karşılandı. 

KALECİ RAMAZAN 
PENALTIYA GEÇİT VERMEDİ

64.  Dakika da hakem Eren Gök-
men tarafından Pazarspor aleyhine  
verilen penaltıyı kaleci Ramazan 
Haklı geçit vermedi. Ramazan’ın 
penaltıyı kurtarmasının ardından 
taraftarlar kaleci Ramazan’ı al-
kışlarken büyük sevinç yaşandı.  
Yavru Kartallar 4. hafta maçında 
28 Eylül’de Aliağa Futbol A.Ş  ile 
karşılaşacak. Maç saat 16.00’da 
başlayacak.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Ömer Korkmaz Yasin Kol'u eleştirdi
TÜMOSAN Konyaspor Baş-

kanı Ömer Korkmaz, Sivasspor 
ile berabere kaldıkları maçın 
ardından yaptığı açıklamada, 
"Hakemin kötü bir hakem ol-
duğu için söylemiyorum ama 
bugün buraya nasıl bir kafay-
la geldiğini anlamış değilim" 
dedi. Trendyol Süper Ligi'nin 

6. haftasında Konyaspor sa-
hasında Sivasspor ile golsüz 
beraber kaldı. Maçın ardından 
basın mensuplarına açıklama-
larda bulunan Konyaspor Baş-
kanı Ömer Korkmaz, hakem 
Yasin Kol'u eleştirerek, "Tür-
kiye'de futbolda şöyle bir algı 
var fair-play gibi daha düzgün 

bir yapı beklerken bugün maçı 
yöneten hakemin sahada ne 
yapmak istediğini gerçek-
ten anlamadım. İki takımın 
oyuncuları gayet iyi niyetli ve 
oynamak için istekliydi. Ha-
kemden beklenen ise sahanın 
bütününe hakim olması. Bütün 
tribünleri kendi üstüne getirte-

rek aksine kararlar ile taraftarı 
ve sporcuları iyice tahrik etti. 
Hakemin kötü bir hakem ol-
duğu için söylemiyorum ama 
bugün buraya nasıl bir kafayla 
geldiğini anlamış değilim. İç 
sahada mıydık, deplasmanda 
miydik bunu da anlamadım. 
Sarı kartlarla ince ince, hız-

lıca bizi kıydı. Rakip takımda 
sarı kartı olan oyuncuyu oyun-
dan atamadı. Hakemler, Türk 
futbolu adına geliştirmek isti-
yorlarsa biraz özen göstersin-
ler. Bugün Konya'da bu tepkiyi 
görürsünüz yarın gittiğiniz 
yerlerde ekmek yiyemezsiniz" 
şeklinde konuştu”  n İHA

Ezgi Kılıç,dünya 
üçüncüsü oldu

Milli Halterci'den 
3 madalya birden

İspanya’nın Leon şehrindeki 
organizasyonda kadınlar 45 ki-
loda mücadele eden milli spor-
cu Ezgi Kılıç, koparmada 70 ki-
loluk kaldırışıyla bronz madalya 
kazandı. Toplamda 152 kiloluk 
dereceye ulaşan milli halterci 

Ezgi Kılıç, genel sıralamada ise 
dördüncülüğü elde etti. Türkiye 
Halter Federasyonu Başkanı 
Talat Ünlü Konya TOHM sporcu-
su Ezgi Kılıç’ı ve antrenörlerini 
tebrik etti.  
n SPOR SERVİSİ

Türkiye Halter Federasyo-
nundan yapılan açıklamaya göre, 
Leon şehrinde devam eden or-
ganizasyonda erkekler 67 kiloda 
mücadele eden Kaan Kahriman, 
koparmada elde ettiği 143 kiloluk 
dereceyle altın madalyanın sahibi 
oldu. Ay-yıldızlı halterci, silkme-

de 169, toplamda da 312 kiloyla 
gümüş madalya kazanarak dünya 
ikinciliği elde etti. Türkiye Halter 
Federasyonu Başkanı Talat Ünlü, 
3 madalya kazanarak dünya ikin-
cisi olan milli sporcuyu, kulübünü 
ve milli takım antrenörlerini tebrik 
etti.  n AA

Kıyasıya mücadele ettiler
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Evimizde kayıptayız!
Trendyol Süper Lig'in 6. hafta-

sında TÜMOSAN Konyaspor ile Net 
Global Sivasspor 0-0 berabere kal-
dı. Bu beraberlikle iki takımda pu-
anını 8'e çıkardı. Maçın Trabzonlu 
hakemi Yasin Kol, takdir haklarını 
konuk ekipten yana kullandı. Sarı 
kartları ile Konyasporlu futbolcuları 
yıldırdı. Konyaspor 29 Eylül Pazar 
günü deplasmanda Trabzonspor ile 
karşılaşacak.

 EVİMİZDE KAZANAMIYORUZ 
TÜMOSAN Konyaspor, evinde 

oynadığı 3 lig maçını kazanamadı. 
Söz konusu maçlarda 1 mağlubiyet 
ve 2 beraberlik alan yeşil-beyazlılar 
kalesinde 2 gol görürken, 1 kez 
gol sevinci yaşadı. Trendyol Süper 
Lig ekiplerinden Konyaspor, 2024-
2025 sezonunda evinde oynadığı 
3 lig maçını kazanamadı. Ligin 2. 
haftasında sahasında Galatasaray 
ile karşılaşan yeşil-beyazlılar, söz 
konusu maçta 2-1'lik skorla mağ-
lup oldu. Ligin 4. haftasında Kayse-
rispor ve 6. haftada ise Sivasspor 
ile golsüz berabere kalan Konya 
ekibi, seyircisinin önünde 3 maçta 
2 puan kazanabildi. Deplasmanda 
ise çıktığı 3 maçta 2 galibiyet ve 1 
mağlubiyet alan Konyaspor, ligde 
6 maçta 6 kez gol sevinci yaşarken 
kalesinde 7 gol gördü.

‘İÇ SAHADA KAZANAMAMA 
DURUMUNU BİR TÜRLÜ 
LEHİMİZE ÇEVİREMEDİK’

Kendi evinde kazanamadıkları-
nı bu sorunu kısa sürede çözmek 
istediklerini belirten Konyaspor 
Teknik Direktörü Ali Çamdalı, "Son 
haftalardaki iç sahada kazanama-
ma durumunu bir türlü lehimize 
çeviremedik. Tabii ki taraftarları-
mızı üç puanla mutlu bir şekilde 
evlerine göndermek istiyoruz" dedi.

Maçtan dakikalar 
19. dakikada Pedrinho'nun 

sağ kanattan ortasında Adil Demir-
bağ'ın kafa vuruşunda top, kaleci 
Ali Şaşal Vural'da kaldı.

20. dakikada Pritchard'ın pa-
sında ceza sahasında topla buluşan 
Emrah Başsan'ın şutunda, kaleci 
Slowik meşin yuvarlağı kontrol etti.

33. dakikada paslaşarak kul-
lanılan korner organizasyonunda 
topla buluşan Charisis'in şutunda 
meşin yuvarlak, kaleci Slowik'te 
kaldı.

57. dakikada Charisis'in orta-
sında Turgunboev'in kafa vuruşun-
da top, kaleci Slowik'te kaldı.

58. dakikada sol kanattan Oğul-
can Ülgün'ün pasında ceza sahası 
içerisinde topla buluşan Ndao'nun 
sert şutunda, kaleci Ali Şaşal Vural 
gole izin vermedi.

70. dakikada topla buluşan Em-
rah Başsan'ın ceza sahası dışından 
sert şutunda, kaleci Slowik meşin 
yuvarlağı kornere çeldi.

75. dakikada kafalardan seken 
topu ceza sahası içerisinde önünde 
bulan Yusuf Erdoğan'ın sert şu-
tunda, kaleci Ali Şaşal Vural meşin 
yuvarlağı kornere çeldi.

90. dakikada serbest atışta to-
pun başına geçen Pedrinho'nun 
sert vuruşunda, kaleci Ali Şaşal 
Vural meşin yuvarlağı kontrol etti. 

Stat: MEDAŞ Konya Büyükşe-
hir

Hakemler: Yasin Kol, Çağlar 
Uyarcan, Mustafa Savranlar

TÜMOSAN Konyaspor: Slowik, 
Boranijasevic, Adil Demirbağ, Ba-
zoer, Guilherme, Ufuk Akyol (Dk. 
46 Oğulcan Ülgün), Jevtovic (Dk. 
86 Melih İbrahimoğlu), Ndao (Dk. 
68 Yusuf Erdoğan), Pedrinho, 
Aleksic (Dk. 46 Keyta), Umut Nayir 
(Dk. 68 Kramer)

Net Global Sivasspor: Ali Şaşal 
Vural, Murat Paluli, Sonko, Rada-
kovic, Uğur Çiftçi, Charisis, Mou-
toussamy (Dk. 90+1 Ziya Erdal), 
Emrah Başsan (Dk. 90+1 Cama-
ra), Pritchard (Dk. 76 Bieganski), 
Turgunboev (Dk. 61 Bekir Turaç 
Böke), Rodrigues (Dk. 76 Menig)

Sarı kartlar: Dk. 31 Pritchard, 
Dk. 84 Moutoussamy, Dk. 88 Mu-
rat Paluli, Dk. 90 Bieganski (Net 
Global Sivasspor), Dk. 35 Umut 
Nayir, Dk. 46 Oğulcan Ülgün, Dk. 
60 Boranijasevic, Dk. 88 Yusuf Er-
doğan Dk. 90+4 Melih İbrahimoğlu 
(TÜMOSAN Konyaspor)   n AA

TÜMOSAN Konyaspor Süper Lig’in 6. hafta mücadelesinde Sivasspor’u konuk etti. Yeşil-beyazlılar evindeki üçüncü maçında da 
kazanamadı. 90 dakikada gol sesi çıkmadı, mücadele başladığı gibi 0-0 sona erdi. Bu beraberlikle iki takımda puanını 8'e çıkardı.

Albayrak: İç sahada 
puan almayla yetiniyoruz

Uygun: “Oynadığımız 
oyunla 1 puanı hak ettik”

TÜMOSAN Konyaspor Teknik Sorumlusu Fatih Serkan Albay-
rak, Sivasspor ile berabere kaldıkları maçın ardından yaptığı 
açıklamada, “Biz sadece iç sahadaki kazanamama fobimizi 
ileriki haftalarda yenmek istiyoruz. Deplasmanda puanlarla dö-
nüyoruz. İç sahada puan almayla yetiniyoruz” dedi. Trendyol 
Süper Lig’in 6. haftasında Konyaspor, sahasında Sivasspor ile 
golsüz berabere kaldı. Maçın ardından düzenlenen basın top-
lantısında açıklamalarda bulunan Konyaspor Teknik Sorumlusu 
Fatih Serkan Albayrak, "Her ne kadar puan alsak da 1 puana 
sevinemedik. Çünkü galibiyeti kaçırdığımızı düşünüyorum. 
Sivasspor'un kalecisi Ali Şaşal'ı tebrik ediyorum. Güzel pozis-
yonlar çıkardı. Maçı iki bölümde değerlendirecek olursak ilk 
yarıda gerçekten istediğimiz tempoda bir oyunu oynayamadık. 
Mücadele gücümüz, istediğimiz düzeyde değildi. İkinci yarı 
yaptığımız, oyuna giren oyuncularımız katkıları temponun bi-
raz artması, mücadelemizin, isteğimizin, kazanma arzumuzun 
biraz artması, rakibin de tabii ki fiziksel olarak yorgun kalması, 
oyundan pozisyonlarımızı üretmemize sebep oldu. Bu pozisyon-
ları tabii değerlendirmemiz gerekiyor. Yapılabilecek her türlü 
varyasyonu, her türlü kazanmak için elinden her şeyi yapan 
oyuncuları tebrik ediyorum. Çünkü her şeyi yaptılar. Ellerinden 
gelen her şeyi yaptılar. Biz sadece iç sahadaki kazanamama 
fobimizi ileriki haftalarda yenmek istiyoruz. Deplasmanda pu-
anlarla dönüyoruz. İç sahada puan almayla yetinebiliyoruz” 
şeklinde konuştu.   n İHA

Sivasspor Teknik Direktör Bülent Uygun, Sivasspor ile be-
rabere kaldıkları maçın ardından yaptığı açıklamada, “Oyna-
dığımız oyunla 1 puanı hak ettik. İki taraf da puanları paylaştı” 
dedi. Trendyol Süper Lig’in 6. haftasında Sivasspor, sahasında 
Konyaspor ile golsüz berabere kaldı. Maçın ardından düzen-
lenen basın toplantısında açıklamalarda bulunan Sivasspor 
Teknik Direktörü Bülent Uygun, “80 dakika, istediğimiz, arzula-
dığımız en azından oyun anlayışıyla rakibe yaptığımız analizle 
elimizdeki kadro yapısıyla çok da iyi geçirdik. Pozisyonlar bul-
duk. Değerlendiremedik. Sonra son 10 dakikada da Ali Hoca'yı 
bir kez daha tebrik ediyorum. Gerçekten son 10 dakikadaki en 
az 5’e yakın gol pozisyonuyla bugün maçın kahramanlarından 
biri Ali Şaşal ise bunun da nedeni Konyaspor'un son 10 daki-
kadaki gösterdiği performans. Tabii biz değişiklikler yapmak, 
oyuncu değiştirmek kadrodaki özellikle 7-8 tane özel, önemli 
futbolcumuzun sakatlıkları bizim gerçek performansımızı gös-
termese bile oynadığımız oyunla 1 puanı hak ettik. İki taraf da 
puanları paylaştı. Konyaspor taraftarına, camiasına, yeni se-
zonda başarılar diliyorum” şeklinde konuştu.   n İHA

Konyaspor maça eksiksiz baş-
larken, konuk takım Sivasspor’un 
en önemli oyuncusu, daha doğru-
su gol ayağı Rey Manaj sakatlığı 
nedeniyle kadroda yoktu…

Konyaspor klasik 4-2-3-1 
sistemi ile sahaya yayılırken, Si-
vasspor teknik direktörü Bülent 
Uygun’da aynı sistemle oynattı 
takımını…

Düşük tempoda başlayan kar-
şılaşma, düşük tempoda devam 
ederken, iki takım da pozisyon 
üretmekte zorlandı…

Pas hataları ve pozison fukara-
lığı ile başladığı maçta, dolayısıyla 
ritim bulma şansını yakalayamadı 
maçın ilk 45’inde Ali Çamdalı’nın 
takımı…

Yavaş oynadı, topu yavaş 
çevirdi, topu ayağına alan her 
oyuncu eveleyip gevelemeden 
bırakmadı…

Sonrasında topu ya ezdiler ya 
da kaptırdılar…

Konuk takım Sivasspor’da 
Konyaspor’dan rol çaldı ve Bülent 
Uygun’un takımı da hımbıldı…

Maçın ilk yarısında Konyaspor 
rakip ceza alanına sızmakta zor-
lanırken, Umut Nayır’ı da yüksek 
toplarla buluşturmada sıkıntı çek-
ti…

Bunun en önemli nedenlerin-
den birisi, Sivasspor’un sol ar-
kasında oynayan Uğur Çiftçi’nin 
Ndao’yu orta yapma şansı tanı-
maması…

Sol önde oynayan 
Pedrinho’da çok etki-
li olamayınca, Umut 
Nayır’ın pozisyon bul-
ması ya da gol atması 
her geçen dakika zor-
laştı…

Bir hayli düşük 
tempoda oynanan 
karşılaşmanın ilk yarı-
sında takımlar soyun-
ma odalarına 0-0’la 
girdiler.

İKİNCİ YARI 
Karşılamanın ikinci yarısında 

bambaşka bir Konyaspor izledi 

tribünlere gelenler…
Ali Çamdalı  Alek-

siç ve Ufuk’u kenara, 
Oğulcan ve Keyta’yı 
oyuna aldı…

Bu iki oyuncunun 
oyuna girmesi ile bir-
likte Konyaspor daha 
istekli, daha baskı-
lı, daha organize bir 
oyun sergilerken, ko-
nuk takım Sivasspor 
ise kalesini korumakta 

zorlandı…
Sivasspor, Konya’dan puan 

çıkarmışsa, Konyasporlu oyun-

cuların son final pasları ile final 
vuruşlarındaki beceri eksikliği ile 
kırmızı-beyazlı takımın kalecisi 
Ali Şaşal’ın üstün becerisine ya da 
iyi yer tutmasına dua etsin…

İkinci 45’i Konyasporlu oyun-
cularla, Sivasspor kalecisi Ali Şa-
şal arasında geçti diyebiliriz…

İlk yarıda bulamadın, ikinci 
yarıda, hem de baskılı oynadığın 
anlarda bir gol bulabilmek çok 
önemli bu tür maçlarda…

Ama plansız değil tabi ki…
Rakibin, özellikle de kaleci Ali 

Şaşal’ın direncini kırmanın yolu 
bu…

Gol bulmadan geçen her da-
kika sorunun büyümesi, problem 
çözebilme şansının zorlaşması 

demek…
Sonuç olarak; Konyaspor-

Samsun’dan getirdiği 3 puanın 
daha anlamlı olması bakımından 
Sivasspor’u elinden kaçırmama-
lıydı…

Bu takımın başında stayjer bir 
teknik adam değil de, tecrübeli 
biri olsaydı, kötü ya da gününde 
olmayan Sivasspor, Konya’dan 
hezimet bir yenilgiyle ayrılabilirdi.

Konyaspor’da Ndao ortala-
yacak, Umut Nayır topu kafayla 
içeriye atacak ya da rakip kaleye 
yakın yerlerden ceza atışı kazana-
cak, topun başına Pedrinho geçe-
cek, gol vuruşu yapacak…

Ölme eşeğim ölme!

KONYASPOR FIRSAT TEPTİ!

haber@konyayenigun.com
RECEP ÇINAR

Fotoğraflar: Muhammed Esat Çağla

Fatih Serkan Albayrak

Bülent Uygun
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